
КРЕМЕНЧУЦЬКА МІСЬКА РАДА  
ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 
ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання п’ятнадцятої  сесії  
Кременчуцької міської ради VIІ скликання 

 
 

м. Кременчук       25 жовтня 2016 року 
         Велика зала міської ради 
         10:00 год. 
 

 
Президія сесії: 

 
Малецький В.О.  – міський голова  
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
  

Головуючий на пленарному засіданні п’ятнадцятої сесії міської ради  
VII скликання міський голова Малецький Віталій Олексійович. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
  
 Запросив секретаріат (Проценко Зінаїда Валеріївна, Головко Валентина 
Данилівна, Почтовюк Андрій Борисович,  Шляхова Ольга Олегівна), лічильну 
комісію (Лозовик Дмитро Борисович, Таценюк Віталій Дмитрович, Гордєєва 
Валентина Яківна, Іванян Геннадій Михайлович, Костромінов Сергій 
Анатолійович, Піддубна Оксана Миколаївна, Угніч Григорій Анатолійович, 
Шибашов Володимир Вікторович) бути готовими до роботи.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Оголосив реєстрацію депутатів та нагадав, що засідання п’ятнадцятої 
сесії міської ради проводиться з використанням електронної системи 
голосування «РАДА - В». 
 Загальний склад Кременчуцької міської ради 42 депутати (+ міський 
голова). Прибув та зареєструвався 31 депутат. Необхідний кворум для 
проведення сесії є. Після реєстрації депутати заходили до зали.  
  
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував голосувати за відкриття сесії. 

 
Голосували:  «за» - 30 



«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Оголосив ХV сесію Кременчуцької міської ради відкритою. 
 

(Звучав Гімн України) 
 

Малецький В.О. - міський голова 
 
       На пленарне засідання ХV сесії Кременчуцької міської ради VII скликання 
запрошені: депутат Верховної Ради України, депутати обласної ради, члени 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради, керівник Кременчуцької 
місцевої прокуратури, начальник Кременчуцького міського відділу ГУ НП в 
Полтавській області, начальник Управління патрульної поліції в м. Кременчуці, 
начальник управління СБУ м. Кременчука в Полтавській області, начальник 
Кременчуцького міськрайонного відділу Управління державної служби України 
з НС у Полтавській області, Єпископ Кременчуцький і Лубенський Владика 
Ніколай, Благочинний Кременчуцького округу УПЦ КП протоієрей отець 
Володимир, керівники структурних підрозділів виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради, акредитовані засоби масової інформації, 
громадськість міста, кременчужани, представники Європейського банку 
реконструкції та розвитку. 

 
СКЛАД 

секретаріату Кременчуцької міської ради Полтавської області  
VII скликання 

 
1. Проценко Зінаїда Валеріївна   – від фракції «Поруч» 
 
2. Головко Валентина Данилівна  – від фракції «Рідне місто 
 
3. Почтовюк Андрій Борисович  – від фракції політичної партії  

   «Блок Петра Порошенка 
   «СОЛІДАРНІСТЬ» 

4. Шляхова Ольга Олегівна   – від фракції «Батьківщина» 
 

 
СКЛАД 

лічильної комісії Кременчуцької міської ради Полтавської області 
VII скликання 

 
1. Лозовик Дмитро Борисович   – від фракції політичної партії  



   «Блок Петра Порошенка 
   «СОЛІДАРНІСТЬ» 

 
2. Таценюк Віталій Дмитрович   – від фракції «Батьківщина» 
 
3. Гордєєва Валентина Яківна   – від фракції політичної партії 

   «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
4. Іванян Геннадій Михайлович  – від фракції «Опозиційний блок» 
 
5. Костромінов Сергій Анатолійович – від фракції політичної партії 

   «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
6. Піддубна Оксана Миколаївна  – позафракційна 
 
7. Угніч Григорій Анатолійович   – від фракції «Поруч» 
 
8. Шибашов Володимир Вікторович – від фракції «Рідне місто» 
 
 
Малецький В.О. - міський голова 
 

Шановні депутати, запрошені! 
 
 Згідно з Указом Президента № 339/2016 від 22 серпня 2016 року 
нагороджено орденом «За мужність» ІІІ ступеня  - КАРАЙБІДУ СЕРГІЯ 
МИКОЛАЙОВИЧА, за особистий внесок у зміцнення обороноздатності 
Української держави, мужність, самовідданість і високий професіоналізм, 
виявлені під час бойових дій та при виконанні службових обов’язків. 
 

(вручення нагороди, аплодисменти) 
 

Малецький В.О. - міський голова 
 

Поздоровив  депутатів, які відсвяткували свій день народження в період 
між пленарними засіданнями: 
 
- Коркішко Олександр Леонідович – відсвяткував свій день народження  
02 жовтня (1959 р.) 
 
- Роженко Олександр Анатолійович  – відсвяткував день народження  
06 жовтня (1965 р.), 
 
- Калашник Віктор Васильович – відсвяткував день народження 19 жовтня  
(1963 р.), 
 



- Федорченко Руслан Анатолійович – святкує день народження сьогодні,  
25 жовтня (1971 р.) – 45 років. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Згідно з розпорядженням від 11.10.2016 № 322 - Р «Про скликання  
ХV сесії Кременчуцької міської ради Полтавської області VII скликання»   
виносяться такі питання: 
 
1. Про затвердження списку присяжних в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
2. Про затвердження переліку інформації, яка підлягає обов’язковому 
оприлюдненню на офіційному веб-сайті Кременчуцької міської ради 
Полтавської області підприємствами комунальної власності територіальної 
громади міста Кременчука та їх дочірніми  підприємствами. 
 
Доповідає: Кальченко О.В. –депутат міської ради 
 
3. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 23 грудня 2015 року «Про затвердження структури та граничної 
чисельності виконавчих органів Кременчуцької міської ради VII скликання» 
(ЦНАП). 
 
Доповідає: Печериця Т.В.- начальник Центру надання адміністративних послуг 
                                              у місті Кременчуці 
 
4. Про утворення територіального підрозділу Центру надання адміністративних 
послуг у місті Кременчуці. 
 
Доповідає: Печериця Т.В.- начальник Центру надання адміністративних послуг 
                                              у місті Кременчуці 
 
5. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від31.05.2016 року «Про затвердження Міської цільової програми 
«Громадський бюджет м. Кременчука на 2016 – 2020 роки». 
 
Доповідає: Шевченко М.І. – депутат міської ради   
 
6. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 30 червня 2016 року «Про затвердження Програми оздоровлення та 
відпочинку членів профспілки органів місцевого самоврядування та їх дітей м. 
Кременчука на 2016 – 2020 роки». 
 
Доповідає: Костюк В.М. – начальник відділу бухгалтерського обліку та  
                                              звітності – головний бухгалтер 



Співдоповідач: Діденко Т.П. – голова міського комітету профспілки державних 
                                                     установ 
 
7. Про внесення змін і доповнень до рішення Кременчуцької міської ради від  
22 грудня 2015 року «Про затвердження «Програми охорони довкілля в місті 
Кременчуці на період 2016- 2020 роки» («Довкілля- 2020»). 
 
Доповідає: Федюн О.М. – начальник відділу екологічної безпеки 
 
8. Про надання згоди комунальному підприємству «Кременчуцьке тролейбусне 
управління» на укладення кредитного договору з Європейським банком 
реконструкції та розвитку під гарантію Кременчуцької міської ради. 
 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки     
 
9.  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  Полтавської 
області від 29 травня 2012 року. 
 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки     
 
10. Про закупівлю та передачу матеріально – технічних засобів підрозділам, які 
беруть участь в АТО. 
 
Доповідає: Киричейко С.П. – начальник управління з питань надзвичайних 
                                                   ситуацій та цивільного захисту населення 
 
11. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 23 грудня 2015 року «Про затвердження структури та граничної 
чисельності виконавчих органів Кременчуцької міської ради VII скликання» 
(Управління з питань надзвичайних ситуацій та цивільного захисту населення 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради). 
 
Доповідає: Киричейко С.П. – начальник управління з питань надзвичайних 
                                                   ситуацій та цивільного захисту населення 
 
12. Про внесення змін до рішення міської ради від 30 серпня 2016 року «Про 
внесення змін до рішення міської ради від 22 грудня 2015 року «Про 
затвердження міської Програми антитерористичних заходів на 2016 рік». 
 
Доповідає: Киричейко С.П. – начальник управління з питань надзвичайних 
                                                   ситуацій та цивільного захисту населення 
 
13. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 23 грудня 2015 року «Про затвердження структури та граничної 
чисельності виконавчих органів Кременчуцької міської ради VII скликання» 
(Відділ з фізичної культури і спорту виконавчого комітету Кременчуцької 
міської ради). 
 



Доповідає: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної культури і спорту 
 
14. Про затвердження статутів та положень комунальних закладів фізичної 
культури і спорту міста Кременчука у новій редакції. 
 
Доповідає: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної культури і спорту 
 
15. Про визначення орендної плати за нежитлове приміщення в місті 
Кременчуці. 
 
Доповідає: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної культури і спорту 
 
16. Про затвердження Комплексної програми розвитку культури і туризму міста 
Кременчука на 2017 – 2021 роки. 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
 
17. Про затвердження положення про Кременчуцький міський центр соціальних 
служб для сім’ї, дітей та молоді в новій редакції та внесення змін до його 
структури та загальної чисельності працівників. 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім’ї, дітей та 
                                                    молоді 
 
18. Про затвердження статуту комунального закладу «Дитячий заклад 
оздоровлення та відпочинку «Зоряний» в новій редакції. 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім’ї, дітей та 
                                                    молоді 
 
19. Про визначення орендної плати за нежитлові приміщення в місті 
Кременчуці. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна   
 
20. Про затвердження ліквідаційного балансу виконавчого комітету 
Крюківської районної ради м. Кременчука, що ліквідується. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна  
  
21. Про надання згоди на прийняття нерухомого майна з державної власності до 
комунальної власності територіальної громади міста Кременчука.  
                                                                                                                                                                                             
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна    
 
22. Про затвердження Програми по створенню геоінформаційної системи 
містобудівного кадастру (ГІС МК) у м. Кременчуці на 2017 рік. 
 



Доповідає: Волощенко О.Г. – начальник управління містобудування та 
                                                   архітектури  
 
23. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 23.12.2015 «Про затвердження структури та граничної чисельності 
виконавчих органів Кременчуцької міської ради VII скликання» (Управління 
житлово – комунального господарства виконавчого комітету). 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
24. Про затвердження Програми фінансової підтримки та стимулювання 
створення об’єднань співвласників багатоквартирних будинків у місті 
Кременчуці на 2017 -2020 роки. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
25. Про затвердження міської Програми встановлення лічильників газу у 
квартирах інвалідів першої групи загального захворювання на 2017 рік. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
26. Про внесення змін до рішення міської ради від 24 лютого 2015 року «Про 
затвердження міської Програми підвищення безпеки дорожнього руху в місті 
Кременчуці на 2015 – 2020 роки». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
27. Про внесення змін до рішення міської ради від 26 березня 2013 року «Про 
затвердження міської Програми розвитку дорожньо – мостового господарства у 
м. Кременчуці на 2013 – 2017 роки». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
28. Про внесення змін до рішення міської ради від 24 грудня 2013 року «Про 
затвердження Міської програми забезпечення пожежної  безпеки об’єктів 
житлово – комунального господарства та житлового фонду міста Кременчука 
на 2014 – 2018 роки». 
                                                                                                                                                                                                                  
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
29. Про зарахування до комунальної власності територіальної громади міста 
знаків «Кременчук», що розташовані на в’їздах до міста. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 



30. Про надання згоди на передачу житлового будинку № 37 по проспекту 
Свободи з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об’єднання 
співвласників багатоквартирного будинку «СВОБОДИ 37». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
31. Про надання згоди на передачу житлового будинку № 66 по вул. 
Володимира Великого  з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс 
об’єднання співвласників багатоквартирного будинку «ВОЛОДИМИРА 
ВЕЛИКОГО, 66». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
32. Про надання згоди на передачу житлового будинку № 89 по вул. 
Республіканській з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об’єднання 
співвласників багатоквартирного будинку «ПРАВОБЕРЕЖНЕ 89». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
33. Про надання згоди на передачу житлового будинку № 73 по вул. Мічуріна з 
балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об’єднання співвласників 
багатоквартирного будинку «Мічурінець 73». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
34. Про підготовку міського господарства до роботи в осінньо – зимовий період 
2016 -2017 років. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
35. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 27.04.2016 
року «Про виділення коштів за рахунок вільного залишку бюджетних коштів 
станом на 01.01.2016». 
 
Доповідає: Костюк В.М. – начальник відділу бухгалтерського обліку та  
                                              звітності – головний бухгалтер 
 
36. Про внесення змін до показників міського бюджету на 2016 рік. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник фінансового 
                                               управління 
 
37. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 23 грудня 2015 року «Про затвердження структури та граничної 
чисельності виконавчих органів Кременчуцької міської ради VII скликання» 
(фінансове управління  виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області). 
 



Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник фінансового 
                                               управління 
 
38. Про припинення права користування земельними ділянками. 
  
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
39. Про надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
40. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
41. Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
42. Про надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
43. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
44. Про погодження технічних документацій із землеустрою щодо поділу та 
об’єднання земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
45. Про зміну цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
46. Про  надання, вилучення  та  оформлення  земельних  ділянок  в  оренду в  
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
47. Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 
 



Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
48. Про внесення змін чи відмову у внесенні змін до рішень органів місцевого 
самоврядування в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
49. Різне. 
 

 Повідомив, що будуть зміни до порядку денного сесії, черговості питань. 
Запропонував проект порядку денного ХV сесії міської ради прийняти за 
основу. 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 
 

 Депутат Курченко-Гай В.П. просив зарахувати його голос «за», всього 
«за» - 30. 
 
Малецький В.О. – міський голова   
 

Повідомив, що пропозиції оформлені на підставі трьох протоколів 
постійних депутатських комісій (голови комісій Шевченко М.І., Таценюк В.Д., 
Плескун О.В.), що надійшли до апарату міської ради, інші протоколи комісій 
відсутні. 

 
(Під час реєстрації депутатів до апарату міської ради було передано   

протоколи комісій, міський голова дав доручення оформити їх належним чином 
і додати до матеріалів сесії). 

 
Під час розгляду матеріалів на засіданнях депутатських  комісій надійшли 

наступні зміни до проекту порядку денного.  
        

Постійна депутатська комісія (20.10.2016) з питань житлово-
комунального господарства, управління комунальною власністю, 
енергозбереження,   транспорту,   зв’язку   та   ІТ-технологій   (голова   комісії  
Котляр В.Ю.), постійна депутатська комісія (21.10.2016) з питань освіти, 
молоді, культури, спорту, соціального захисту населення, розгляду питань, 
пов’язаних з АТО, охорони здоров’я, материнства та дитинства (голова комісії 
Терещенко Д.Ю.) запропонували питання № 8 порядку денного «Про 
надання згоди комунальному підприємству «Кременчуцьке тролейбусне 
управління» на укладення кредитного договору з Європейським банком 
реконструкції та розвитку під гарантію Кременчуцької міської ради» - зняти з 
розгляду порядку денного. 

 



Малецький В.О. – міський голова   
 
 Повідомив, що вчора, 24.10.2016, було проведено презентацію проекту 
кредитування муніципального транспорту в м.Кременчуці за рахунок коштів 
Європейського банку реконструкції й розвитку. Цим шляхом іде багато міст 
України (першими є м.Львів та м.Одеса). Проект полягає в тому, що ми 
закуповуємо до 50-ти тролейбусів для забезпечення соціальним муніципальним 
транспортом кременчужан, в тому числі – 10 тролейбусів із запасом 
автономного ходу із забезпечення перевезень на правому березі (Дніпра), і 
проходження таких перешкод як міст (Крюківський) та шляхопровід на 
вул.Республіканській. Це - сучасний тролейбус, в якому опускаються штанги, і 
він далі рухається як автобус, використовуючи запас електроенергії в 
акумуляторах. Даний проект було підготовлено і презентовано за участі 
фахівців Європейського банку реконструкції і розвитку, які долучали експертів, 
долучали спеціалістів, що займаються реалізаціями подібних проектів в 
багатьох містах Європи. На презентації намагалися надати відповіді. Всі, хто 
були на презентації, отримали відповіді на свої запитання. Сьогодні наші 
колеги також присутні в цьому залі і готові відповісти на запитання, готові 
презентувати ті напрацювання, які має міська рада, місто Кременчук, і 
Європейський банк реконструкції і розвитку. Вважав недоцільним знімати це 
питання з розгляду принаймні, висловився за розгляд цього питання і 
визначатися по цьому питанню за голосуванням депутатів.   

Поставив на голосування пропозицію, надану комісіями - зняти з 
розгляду проект рішення, зазначивши, що цього робити не варто. 

 
Голосували:  «за» - 2 

«утрималось» - 8 
«проти» - 11 
«не голосувало» - 14 

(прпопозиція не прийнята, поіменне голосування) 
 
 Депутат Порицький М.М. просив зарахувати його голос «за» (всього «за» 
- 3), депутат Шевченко М.І. просив зарахувати його голос «проти» (всього 
«проти» - 12). 
 
Малецький В.О. – міський голова   
 
 Управління земельних ресурсів пропонує включити додатково до 
порядку денного проект рішення: 
 
1. Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів у 
м.Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(проект рішення розглянуто на депутатських комісіях) 



Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(включено до порядку денного) 
 

Малецький В.О. – міський голова   
 

Управління житлово-комунального господарства за погодженням з 
постійною депутатською комісією з питань житлово-комунального 
господарства, управління комунальною власністю, енергозбереження, 
транспорту, зв’язку та ІТ-технологій (голова комісії Котляр В.Ю.) пропонує 
включити додатково до порядку денного проекти рішень: 
 
2. Про надання згоди на безоплатне прийняття до комунальної власності 
територіальної громади міста Кременчука засобів обліку теплової енергії. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(проект рішення розглянуто на депутатських комісіях) 
 
Малецький В.О. – міський голова   
 
 Коротко надав пояснення щодо встановлених засобів обліку теплової 
енергії, що передаються  до комунальної власності міста Кременчука. 
 

Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(включено до порядку денного) 
 
Малецький В.О. - міський голова   
 
 Запропонував, зважаючи на прохання представників Європейського 
банку реконструкції і розвитку та транспортного експерта, який долучений до 
цього процесу, розглянути питання порядку денного № 8 першим (у м.Києві 
заплановані заходи за їхньою участю). Поставив на голосування зміну 
черговості питань. 
 

Голосували:  «за» - 32 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(внесено зміни до черговості в порядку денному) 
 



Малецький В.О. – міський голова   
 
 Проінформував про депутатські запити, що надійшли до секретаріату, 
запропонував включити їх до порядку денного сесії. 
 

Порядок денний та регламент роботи  
ХV сесії Кременчуцької міської ради: 

 
1.  Депутатський запит про вирішення питання підтоплення житлового будинку 
по вул. Манагарова, буд. 1. 
 
Інформує: Іванян Г.М. - депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»   
   (5 хв.)            
       
2. Депутатський запит щодо утеплення приміщення амбулаторії сімейної 
медицини по вул. Олексія Древаля, 101. 
 
Інформує: Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
   (5 хв.)             
 
3. Депутатський запит щодо зменшення порогового значення вартості 
закупівель товарів та послуг в рамках пілотного проекту щодо впровадження 
системи електронних закупівель ProZorro. 
 
Інформує:  Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
   (5 хв.)            
 
4. Депутатський запит щодо персональної відповідальності начальника 
юридичного управління  Мирошніченка В.В. 
 
Інформує:  Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
   (5 хв.)                 
 
5. Депутатський запит щодо меж міста Кременчука та належності до єдиної 
спільноти міста мешканців мікрорайонів Велика Кохнівка та Лашки. 
 
Інформує:  Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
   (5 хв.)                                        
       
6. Депутатський запит про надання пояснень щодо опублікування проектів 
рішень міської ради в порушення Закону України «Про доступ до публічної 
інформації». 
 
Інформує:  Гордєєва В.Я. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  
   (5 хв.)            «Об’єднання «Самопоміч»  
 
      



7.   Депутатський запит про зобов’язання ТОВ «Добробит» щодо налагодження 
тепло- та водопостачання в буд. № 29 по вул.Велика набережна. 
 
Інформує:  Гордєєва В.Я. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  
   (5 хв.)            «Об’єднання «Самопоміч»  
 
8.  Депутатський запит про надання пояснень КП «Кременчукводоканал» щодо 
зменшення норм питного водоспоживання в м.Кременчуці 
 
Інформує:  Гордєєва В.Я. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  
   (5 хв.)            «Об’єднання «Самопоміч» 
 
9. Депутатський запит про надання пояснення представником КГЖЕП 
«Автозаводське» стосовно ремонту дитячих майданчиків, розташованих біля 
житлових будинків №№ 1, 5, 7, 10, 11, 13, 15, 17, 17-а, 19, 21, 27, 29, 31, 33, 39 
по вул. Велика Набережна та Маршала Говорова № 29 на сесії Кременчуцької 
міської ради 29.11.2016. 
 
Інформує:  Гордєєва В.Я. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  
   (5 хв.)            «Об’єднання «Самопоміч» 
 
10. Депутатський запит про надання пояснень ТОВ «Добробит», ТОВ 
«Житлорембудсервіс», КГЖЕП «Автозаводське», УЖКГ щодо невиконання її 
запиту від 27.04.2016 стосовно неналежного освітлення входу, технічного 
входу та пішохідних доріжок в буд.№№ 1, 5, 7, 9, 10, 11, 13, 15, 17, 17а, 17, 21, 
23, 27, 29, 31, 33, 39, 45, 47, 49, 55 на 1-му Занасипі та в буд.№ 29 по 
вул.Маршала Говорова. 
 
Інформує:  Гордєєва В.Я. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  
   (5 хв.)            «Об’єднання «Самопоміч» 
 
11. Депутатський запит про надання пояснень КП «Благоустрій Кременчука» 
про невиконання її запиту  від 31.05.2016 стосовно забезпечення безпеки 
дорожнього руху по вул.Велика набережна м.Кременчука. 
 
Інформує:  Гордєєва В.Я. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  
   (5 хв.)            «Об’єднання «Самопоміч» 
 
12. Депутатський запит про надання пояснення представником ПАТ 
«Кременчукгаз» щодо забезпечення індивідуальними газовими лічильниками 
мешканців будинків першого Занасипу та інших будинків міста, які подавали і 
реєстрували заяви у ПАТ «Кременчукгаз» в 2014-2015, 2016р.р. 
 
Інформує:  Гордєєва В.Я. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  
   (5 хв.)            «Об’єднання «Самопоміч» 
 



13. Депутатський запит про надання пояснень КП «Ринкова площа», ТОВ 
«Європабуд», УЖКГ стосовно невиконання її запиту від 27.04.2016 щодо 
облаштування зупинок громадського транспорту «Авторинок», «Гаражі», 
«Автомагазин» маршрутів № 3А, № 231. 
 
Інформує:  Гордєєва В.Я. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  
   (5 хв.)            «Об’єднання «Самопоміч» 
 
14.  Депутатський запит про вирішення питання встановлення знаків ПДР 5.31 
«Житлова зона» на в’їздах до дворів між будинками по проспекту Свободи, 19, 
31 та будинками 31 і 39/43, а також знаку ПДР 5.33 «Пішохідна зона» на в’їзді 
до прибудинкової території будинку 39/43 з боку провулку Героїв Бресту. 
  
Інформує:  Шибашов В.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
   (5 хв.)             
 
15. Депутатський запит про вирішення питання встановлення засобів 
відеоспостереження з метою недопущення осквернення невідомими вандалами 
пам’ятних знаків Жертвам сталінських репресій та Героям Небесної Сотні. 
 
Інформує:  Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
   (5 хв.)            «Об’єднання «Самопоміч»  
 
16. Про надання згоди комунальному підприємству «Кременчуцьке 
тролейбусне управління» на укладення кредитного договору з Європейським 
банком реконструкції та розвитку під гарантію Кременчуцької міської ради. 
 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки     
   (15 хв.) 
       
17.  Про затвердження списку присяжних в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
   (15 хв.) 
 
18. Про затвердження переліку інформації, яка підлягає обов’язковому 
оприлюдненню на офіційному веб-сайті Кременчуцької міської ради 
Полтавської області підприємствами комунальної власності територіальної 
громади міста Кременчука та їх дочірніми  підприємствами. 
 
Доповідає: Кальченко О.В. –депутат міської ради 
   (10 хв.) 
 
19. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 23 грудня 2015 року «Про затвердження структури та граничної 



чисельності виконавчих органів Кременчуцької міської ради VII скликання» 
(ЦНАП). 
 
Доповідає: Печериця Т.В.- начальник Центру надання адміністративних послуг 
    (5 хв.)                                у місті Кременчуці 
 
20. Про утворення територіального підрозділу Центру надання 
адміністративних послуг у місті Кременчуці. 
 
Доповідає: Печериця Т.В.- начальник Центру надання адміністративних послуг 
    (5 хв.)                                у місті Кременчуці 
 
21. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від31.05.2016 року «Про затвердження Міської цільової програми 
«Громадський бюджет м. Кременчука на 2016 – 2020 роки». 
 
Доповідає: Шевченко М.І. – депутат міської ради   
   (15 хв.) 
 
22. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 30 червня 2016 року «Про затвердження Програми оздоровлення та 
відпочинку членів профспілки органів місцевого самоврядування та їх дітей м. 
Кременчука на 2016 – 2020 роки». 
 
Доповідає: Костюк В.М. – начальник відділу бухгалтерського обліку та  
                                              звітності – головний бухгалтер 
Співдоповідач: Діденко Т.П. – голова міського комітету профспілки державних 
    (10 хв.)                              установ 
 
23. Про внесення змін і доповнень до рішення Кременчуцької міської ради від 
22 грудня 2015 року «Про затвердження «Програми охорони довкілля в місті 
Кременчуці на період 2016- 2020 роки» («Довкілля- 2020»). 
 
Доповідає: Федюн О.М. – начальник відділу екологічної безпеки 
   (15 хв.) 
24. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  Полтавської 
області від 29 травня 2012 року. 
 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки     
   (5 хв.) 
 
25. Про закупівлю та передачу матеріально – технічних засобів підрозділам, які 
беруть участь в АТО. 
 
Доповідає: Киричейко С.П. – начальник управління з питань надзвичайних 
   (5 хв.)                                      ситуацій та цивільного захисту населення 
 



26. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 23 грудня 2015 року «Про затвердження структури та граничної 
чисельності виконавчих органів Кременчуцької міської ради VII скликання» 
(Управління з питань надзвичайних ситуацій та цивільного захисту населення 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради). 
 
Доповідає: Киричейко С.П. – начальник управління з питань надзвичайних 
   (5 хв.)                                      ситуацій та цивільного захисту населення 
 
27. Про внесення змін до рішення міської ради від 30 серпня 2016 року «Про 
внесення змін до рішення міської ради від 22 грудня 2015 року «Про 
затвердження міської Програми антитерористичних заходів на 2016 рік». 
 
Доповідає: Киричейко С.П. – начальник управління з питань надзвичайних 
   (5 хв.)                                     ситуацій та цивільного захисту населення 
 
28. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 23 грудня 2015 року «Про затвердження структури та граничної 
чисельності виконавчих органів Кременчуцької міської ради VII скликання» 
(Відділ з фізичної культури і спорту виконавчого комітету Кременчуцької 
міської ради). 
 
Доповідає: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної культури і спорту 
   (5 хв.) 
 
29. Про затвердження статутів та положень комунальних закладів фізичної 
культури і спорту міста Кременчука у новій редакції. 
 
Доповідає: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної культури і спорту 
   (5 хв.) 
 
30. Про визначення орендної плати за нежитлове приміщення в місті 
Кременчуці. 
 
Доповідає: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної культури і спорту 
   (10 хв.) 
 
31. Про затвердження Комплексної програми розвитку культури і туризму міста 
Кременчука на 2017 – 2021 роки. 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
   (15 хв.) 
 
32. Про затвердження положення про Кременчуцький міський центр соціальних 
служб для сім’ї, дітей та молоді в новій редакції та внесення змін до його 
структури та загальної чисельності працівників. 



Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім’ї, дітей та 
   (10 хв.)                                    молоді 
 
33. Про затвердження статуту комунального закладу «Дитячий заклад 
оздоровлення та відпочинку «Зоряний» в новій редакції. 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім’ї, дітей та 
   (10 хв.)                                     молоді 
 
34. Про визначення орендної плати за нежитлові приміщення в місті 
Кременчуці. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна   
   (10 хв.) 
 
35. Про затвердження ліквідаційного балансу виконавчого комітету 
Крюківської районної ради м. Кременчука, що ліквідується. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна  
   (10 хв.)   
 
36. Про надання згоди на прийняття нерухомого майна з державної власності до 
комунальної власності територіальної громади міста Кременчука.  
                                                                                                                                                                                                                                 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна    
   (5 хв.) 
 
37. Про затвердження Програми по створенню геоінформаційної системи 
містобудівного кадастру (ГІС МК) у м. Кременчуці на 2017 рік. 
 
Доповідає: Волощенко О.Г. – начальник управління містобудування та 
   (15 хв.)                                    архітектури  
 
38. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 23.12.2015 «Про затвердження структури та граничної чисельності 
виконавчих органів Кременчуцької міської ради VII скликання» (Управління 
житлово – комунального господарства виконавчого комітету). 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
   (5 хв.) 
 
39. Про затвердження Програми фінансової підтримки та стимулювання 
створення об’єднань співвласників багатоквартирних будинків у місті 
Кременчуці на 2017 -2020 роки. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
   (15 хв.) 



40. Про затвердження міської Програми встановлення лічильників газу у 
квартирах інвалідів першої групи загального захворювання на 2017 рік. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
   (15 хв.) 
 
41. Про внесення змін до рішення міської ради від 24 лютого 2015 року «Про 
затвердження міської Програми підвищення безпеки дорожнього руху в місті 
Кременчуці на 2015 – 2020 роки». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
   (5 хв.) 
 
42. Про внесення змін до рішення міської ради від 26 березня 2013 року «Про 
затвердження міської Програми розвитку дорожньо – мостового господарства у 
м. Кременчуці на 2013 – 2017 роки». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
   (5 хв.) 
 
43. Про внесення змін до рішення міської ради від 24 грудня 2013 року «Про 
затвердження Міської програми забезпечення пожежної  безпеки об’єктів 
житлово – комунального господарства та житлового фонду міста Кременчука 
на 2014 – 2018 роки».   
                                                                                                                                                                                                                       
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
   (5 хв.) 
 
44. Про зарахування до комунальної власності територіальної громади міста 
знаків «Кременчук», що розташовані на в’їздах до міста. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
   (5 хв.) 
 
45. Про надання згоди на передачу житлового будинку № 37 по проспекту 
Свободи з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об’єднання 
співвласників багатоквартирного будинку «СВОБОДИ 37». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
   (5 хв.) 
 
46. Про надання згоди на передачу житлового будинку № 66 по вул. 
Володимира Великого  з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс 
об’єднання співвласників багатоквартирного будинку «ВОЛОДИМИРА 
ВЕЛИКОГО, 66». 
 



Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
   (5 хв.) 
 
47. Про надання згоди на передачу житлового будинку № 89 по вул. 
Республіканській з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об’єднання 
співвласників багатоквартирного будинку «ПРАВОБЕРЕЖНЕ 89». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
   (5 хв.) 
 
48. Про надання згоди на передачу житлового будинку № 73 по вул. Мічуріна з 
балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об’єднання співвласників 
багатоквартирного будинку «Мічурінець 73». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
   (5 хв.) 
 
49. Про підготовку міського господарства до роботи в осінньо – зимовий період 
2016 -2017 років. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
   (15 хв.) 
 
50. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 27.04.2016 
року «Про виділення коштів за рахунок вільного залишку бюджетних коштів 
станом на 01.01.2016». 
 
Доповідає: Костюк В.М. – начальник відділу бухгалтерського обліку та  
   (10 хв.)                              звітності – головний бухгалтер 
 
51. Про внесення змін до показників міського бюджету на 2016 рік. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник фінансового 
   (15 хв.)                               управління 
 
52. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 23 грудня 2015 року «Про затвердження структури та граничної 
чисельності виконавчих органів Кременчуцької міської ради VII скликання» 
(фінансове управління  виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області). 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник фінансового 
   (5 хв.)                                 управління 
 
53. Про припинення права користування земельними ділянками. 
  
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 



54. Про надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 
 
55. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 
 
56. Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 
 
57. Про надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 
 
58. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 
 
59. Про погодження технічних документацій із землеустрою щодо поділу та 
об’єднання земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 
 
60. Про зміну цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 
 
61. Про  надання, вилучення  та  оформлення  земельних  ділянок  в  оренду в  
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 



62. Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 
 
63. Про внесення змін чи відмову у внесенні змін до рішень органів місцевого 
самоврядування в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 
 
64. Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів у м. Кремен 
чуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
   (5 хв.) 
 
65. Про надання згоди на безоплатне прийняття до комунальної власності 
територіальної громади міста Кременчука засобів обліку теплової енергії. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
   (15 хв.) 
  
66. Різне. 
   (30 хв.) 
 

Голосували:  «за» - 34 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(порядок денний затверджено в цілому) 
 
Малецький В.О. - міський голова   
 

Запропонував час розгляду питань визначати в процесі обговорення в 
залежності від кількості депутатів, які захочуть брати участь у цьому процесі.  
 
 Під час заслуховування депутатських запитів депутати виходили та 
заходили до зали. 
 
1.СЛУХАЛИ:  Депутатський запит про вирішення питання підтоплення  

житлового будинку по вул. Манагарова, буд. 1. 
Інформував: Іванян Г.М. -  депутат міської ради від фракції  

       «Опозиційний блок»   
(депутатський запит зачитано) 

 



ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 33 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

  
2.СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо утеплення приміщення амбулаторії  

сімейної медицини по вул. Олексія Древаля, 101. 
Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради,  

   позафракційна 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 
 

 Міський голова Малецький В.О. надав інформацію щодо розробки 
проектів з утеплення громадських приміщень, можливості включення цього 
питання в проект бюджету на наступний рік. 
 
3.СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо зменшення порогового значення  

вартості закупівель товарів та послуг в рамках пілотного 
проекту щодо впровадження системи електронних закупівель 
ProZorro. 
Інформувала:  Піддубна О.М. – депутат міської ради,  

    позафракційна 
 (депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували:  «за» - 14 
«утрималось» - 7 
«проти» - 3 
«не голосувало» - 7 

(поіменне голосування) 
 

4.СЛУХАЛИ: Депутатський запит Піддубної О.М. щодо персональної  
відповідальності начальника юридичного управління   
Мирошніченка В.В. 
Інформувала:  Піддубна О.М. – депутат міської ради, 

    позафракційна 



(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 8 
«утрималось» - 10 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 11 

(поіменне голосування) 
 
5.СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо меж міста Кременчука та  

належності до єдиної спільноти міста мешканців мікрорайонів 
Велика Кохнівка та Лашки. 
Інформувала:  Піддубна О.М. – депутат міської ради,  

    позафракційна 
(депутатський запит зачитано) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Пояснив причину цієї ситуації – міжбюджетні трансферти, кошти 
м.Кременчука для утримання Центральної районної лікарні (певні 
непорозуміння з Кременчуцькою районною радою). 
 
ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 4 
«утрималось» - 10 
«проти» - 7 
«не голосувало» - 10 

(поіменне голосування) 
 
 Депутат Гордєєва В.Я. надала роз’яснення щодо своїх запитів-запрошень 
на наступну сесію. 
 
6.СЛУХАЛИ: Депутатський запит про надання пояснень щодо  

опублікування проектів рішень міської ради в порушення 
Закону України «Про доступ до публічної інформації» 
Інформувала:  Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від  

фракції політичної партії  
«Об’єднання «Самопоміч»  

(депутатський запит зачитано) 
 

Малецький В.О. та Гриценко Ю.В. надали пояснення про терміни 
оприлюднення проектів рішень на офіційному сайті Кременчуцької міської 
ради. 



ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували:  «за» - 12 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 16 

(поіменне голосування) 
 

 Депутат Піддубна О.М. просила зарахувати її голос «за», всього «за» - 13. 
 
7.СЛУХАЛИ: Депутатський запит про зобов’язання ТОВ «Добробит» щодо  

налагодження тепло- та водопостачання в буд. № 29 по 
вул.Велика набережна. 
Інформувала:  Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від  

фракції політичної партії 
 «Об’єднання «Самопоміч»  

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували:  «за» - 13 
«утрималось» - 3 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 13 
 

8.СЛУХАЛИ: Депутатський запит про надання пояснень  
КП «Кременчукводоканал» щодо зменшення норм питного 
водоспоживання в м.Кременчуці. 
Інформувала:  Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від  

фракції політичної партії  
«Об’єднання «Самопоміч»  

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували:  «за» - 14 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 14 

 
9.СЛУХАЛИ: Депутатський запит про надання пояснення представником  

КГЖЕП «Автозаводське» стосовно ремонту дитячих 
майданчиків, розташованих біля житлових будинків №№ 1, 5, 
7, 10, 11, 13, 15, 17, 17-а, 19, 21, 27, 29, 31, 33, 39 по вул. 



Велика Набережна та Маршала Говорова № 29 на сесії 
Кременчуцької міської ради 29.11.2016. 
Інформувала:  Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від  

фракції політичної партії  
«Об’єднання «Самопоміч»  

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 21 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
Депутат Сідерка Т.А. просила зарахувати її голос «за», всього «за» - 22. 

 
10.СЛУХАЛИ: Депутатський запит про надання пояснень  

ТОВ «Добробит», ТОВ «Житлорембудсервіс», КГЖЕП 
«Автозаводське», УЖКГ щодо невиконання її запиту від 
27.04.2016 стосовно неналежного освітлення входу, 
технічного входу та пішохідних доріжок в буд.№№ 1, 5, 7, 9, 
10, 11, 13, 15, 17, 17а, 17, 21, 23, 27, 29, 31, 33, 39, 45, 47, 49, 
55 на 1-му Занасипі та в буд.№ 29 по вул.Маршала Говорова. 
Інформувала:  Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від  

фракції політичної партії  
«Об’єднання «Самопоміч»  

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували:  «за» - 14 
«утрималось» - 3 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 12 

(поіменне голосування) 
 

11.СЛУХАЛИ: Депутатський запит про надання пояснень  
   КП «Благоустрій Кременчука» про невиконання її запиту  від  
   31.05.2016 стосовно забезпечення безпеки дорожнього руху  
   по вул.Велика набережна м.Кременчука. 

Інформувала:  Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від  
фракції політичної партії  
«Об’єднання «Самопоміч»  

(депутатський запит зачитано) 
 



ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували:  «за» - 16 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 11 

 
12.СЛУХАЛИ: Депутатський запит про надання пояснення  
   представником ПАТ «Кременчукгаз» щодо забезпечення  
   індивідуальними газовими лічильниками мешканців будинків  
   першого Занасипу та інших будинків міста, які подавали і  
   реєстрували заяви у ПАТ «Кременчукгаз» в 2014-2015,  
   2016р.р. 

Інформувала:  Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від  
фракції політичної партії   
«Об’єднання «Самопоміч»  

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 24 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
13.СЛУХАЛИ: Депутатський запит про надання пояснень КП  «Ринкова  
   площа», ТОВ «Європабуд», УЖКГ стосовно невиконання її  
   запиту від 27.04.2016 щодо облаштування зупинок  
   громадського транспорту «Авторинок», «Гаражі»,  
   «Автомагазин» маршрутів № 3А, № 231. 

Інформувала:  Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від  
фракції політичної партії  
«Об’єднання «Самопоміч»  

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували:  «за» - 18 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 9 

(поіменне голосування) 
 
14.СЛУХАЛИ: Депутатський запит про вирішення питання встановлення  
   знаків ПДР 5.31 «Житлова зона» на в’їздах до дворів між  



   будинками по проспекту Свободи, 19, 31 та будинками 31 і  
   39/43, а також знаку ПДР 5.33 «Пішохідна зона» на в’їзді до  
   прибудинкової території будинку 39/43 з боку провулку  
   Героїв Бресту. 

Інформував:  Шибашов В.В. – депутат міської ради від  
фракції «Рідне місто» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
15.СЛУХАЛИ: Депутатський запит про вирішення питання встановлення  

засобів відеоспостереження з метою недопущення 
осквернення невідомими вандалами пам’ятних знаків 
Жертвам сталінських репресій та Героям Небесної Сотні. 
Інформувала:  Павленко Г.М. – депутат міської ради від  

фракції політичної партії 
«Об’єднання «Самопоміч»  

(депутатський запит зачитано) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав роз’яснення щодо вже встановлених камер відеоспостереження та 
продовження відповідної роботи. 
 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 

 
Голосували:  «за» - 34 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(поіменне голосування) 
 
 Депутат Головач О.Л.просив зарахувати його голос «за», всього «за» - 35. 
 
16.СЛУХАЛИ :  Про надання згоди комунальному підприємству  

«Кременчуцьке тролейбусне управління» на укладення 
кредитного договору з Європейським банком реконструкції та 
розвитку під гарантію Кременчуцької міської ради. 
Доповідач: Здойма М.В. – начальник управління економіки     

(доповідь не заслуховувалась) 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Нагадав про проведений семінар, поставив питання на голосування за 
основу. 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 4 

 
 Депутат Шевченко М.І. просив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
31. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив, що фракція «Рідне місто» просить 5-ти хвилинну перерву для 
того, щоб узгодити позиції. 

Оголосив перерву в роботі сесії на 5 хв. 
 

(Після перерви) 
 

Міський голова запросив депутатів займати місця в залі. 
Зареєструвалось 33 депутати. Необхідний кворум для продовження 

роботи сесії є. 
Після реєстрації до зали заходили депутати. 
 

ВИСТУПИЛИ: 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
 
 Висловила свою точку зору стосовно цього питання, зазначила на 
основній проблемі  - Крюківський міст, на персональній відповідальності. 
Вважала, що кредит у 8 млн.євро недоречний. 
 
Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Звернувся до депутата Гордєєвої В.Я. щодо її депутатських запитів. 
Висловив своє бачення озвученого питання. Надав пояснення щодо особистого 
голосування «проти» із зазначеного питання.  
 
Іванян Г.М. -  депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Заявив, що з даного питання голосувати не буде, зазначив на великому 
навантаженні на місто в разі прийняття цього рішення, відсутності бізнес-
програми, договорів. Зауважив на проведених зустрічах з виборцями, де 



мешканці висловлювались «проти» взяття таких кредитів. Закликав 
повернутись і допомогти  людям, берегти те, що є сьогодні. Вважав взяття 
цього кредиту великою відповідальністю. 
 
Терещенко К.О. - депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 Цікавився, яку користь отримає простий кременчужанини від цього 
проекту, чи буде запроваджено єдиний проїзний квиток, висловився щодо 
стратегії розвитку міського транспорту. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок Петра  
                            Порошенка «Солідарність» 
 
 Звернув увагу на зручність, екологічність електротранспорту. Висловив 
свою точку зору щодо голосування «за» зазначений проект рішення та закликав 
до цього депутатів. 
 
Курченко-Гай В.П. – депутат міської ради від фракції політичної партії  

        «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Зазначив на змінах точок зору депутатів. Критикував манеру 
представлення даного проекту. Відзначив основні ризики взяття такого кредиту 
– валютна складова. Наголосив на страхуванні валютних ризиків – практиці, що 
застосовується в усьому світі. Повідомив про законопроект від Радикальної 
партії. Вважав невід’ємною частиною даної програми електронний квиток. 
Зачитав правку від фракції: «Розуміючи ризики, зв’язані з нестабільністю 
національної валюти гривні, у разі прийняття відповідного законодавства  
проекту закону № 3498 «Про внесення змін до деяких законодавчих актів 
України», починаючи з другого року з моменту укладання кредитної угоди  
виконавчому комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області та 
позичальнику застосувати фінансові інструменти для страхування валютного 
ризику по кредиту на регульованих ринках». 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Проінформував присутніх про досвід м.Львова щодо впровадження 
системи електронного квитка. 
 
Таценюк В.Д. - депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
 
 Висловив свою точку зору щодо голосування «за» даний проект рішення. 
Проінформував присутніх про створення в 70-х роках тролейбусної лінії в 
м.Кременчуці (Крюків). 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 



 Погодився з депутатом Курченком-Гаєм В.П. щодо вже пізнього 
обговорення цього проекту (треба було почати обговорення ще 8 місяців тому). 
Зупинився на цифрах гранично допустимого фінансування кредиту, ризиках, 
вірогідності отримання грантових коштів та вирішенні в першу чергу нагальних 
проблем міста. 
 Зазначив на створенні міні - котельні (для Крюкова), що є життєвою 
необхідністю. Запропонував надати протокольне доручення  щодо прийняття 
рішення по фінансуванню проекту по котельні. 
 Наголосив на оптимізації маршрутів та наданні протокольного доручення 
транспортному відділу щодо прийнятої програми. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Висловився щодо кредиту на модернізацію систем теплозабезпечення у 
м.Львів. Проінформував щодо заявки до іншої фінансової установи, про 
проходження відповідних процедур. 
 Надав протокольне доручення УЖКГ (Москалик І.В.) підготувати на 
сесію міської ради до кінця І кварталу 2017 року відповідні документи і пройти 
всі процедурні процеси стосовно отримання кредиту Європейського 
інвестиційного банку. 
 Повідомив про пройдені етапи цього процесу, висловив свої сподівання  
щодо його завершення до кінця І кварталу. 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Висловив свою точку зору щодо сказаного вище. Зупинився на 
розрахунках по погашенню тіла кредиту. Просив визначитись із метою 
програми: соціальна чи комерційна (з огляду на тариф у 7 грн.). Наголосив на 
роз’ясненнях програми. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Зазначив на важливості рішення, що приймається. Підтримав депутата 
Плескуна О.В. щодо необхідності першочергового розгляду сьогодні питання 
про виділення коштів чи узгодження умов кредиту для котелень на Крюківській 
стороні. Закцентував увагу на можливій необхідності перегляду даного рішення 
в процесі отримання гранта. Вважав за необхідне взяти під депутатський 
контроль відслідкування цього питання. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив, що пріоритет у ЄБРР – це транспорт (транспортні проекти). 
 
Кароліс Декеріс – представник Європейського банку реконструкції і  

   розвитку 



 Проінформував присутніх про проект фінансування громадського 
транспорту в м.Кременчуці, про класифікацію міського транспорту взагалі, про 
джерела його фінансування, завдання перевізників. Зупинився на транспортних 
можливостях Кременчуцького тролейбусного управління  та зазначив на 
рішенні міста про необхідну кількість тролейбусів для використання, вигодах 
контракту щодо придбання та оновлення повного парку тролейбусів, про 
пасажиропотік у місті. Відзначив про технічне сприяння банку щодо розвитку 
стратегії міста, проінформував про впровадження електронного квитка, про 
допомогу в розробці підприємствам нових бізнес-планів для економічного 
розвитку. Навів статистичні дані.  
 
Кочубинська Дар’я - представник Європейського банку реконструкції і  

         розвитку 
 
 Прокоментувала питання, що ставились, стосовно пасажиропотоку, 
валютних ризиків кредиту, інвестиційного гранту, ставки кредиту у 7%. 
Зазначила про переваги даного проекту, висловила сподівання на співпрацю. 
 
Сідерка Т.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Радикальна  

       партія Олега Ляшка»  
 
 Висловила свою позицію щодо розвитку комунального транспорту, 
користування пільгами соціальних категорій громадян. Наголосила на 
детальному плані реалізації проекту оновлення комунального транспорту в 
м.Кременчуці, висловилась за надання протокольного доручення з цього 
питання. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав протокольне доручення начальнику відділу транспорту до 
01.12.2016 підготувати план реалізації даного проекту розвитку комунального 
транспорту по місту Кременчуку, враховуючи ті аспекти, що були обговорені 
24.10.2016 на засіданні з представниками ЄБРР (розвиток, будівництво 
підстанції контактних ліній, забезпечення кадрами – вся інформація, що 
необхідна для складання «дорожньої карти»). Терміни достатні. 
 
Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Об’єднання «Самопоміч»  
 
 Цікавилась гарантією гранту на 2 млн.євро. 
 
Кочубинська Дар’я - представник Європейського банку реконструкції і  

         розвитку 
 



 Висловила сподівання та надію на отримання гранта. Прокоментувала 
питання тарифу, розрахованого в проекті. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування надання слова для виступу представникам 
перевізників і громадськості. 
   

Голосували:  «за» - 25 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

 
Мірошниченко Костянтин – керівник маршрутів у м.Кременчуці 
 
 Зазначив на обслуговуванні центральних маршрутів міста, заборгованості 
за перевезення пільгових категорій за рік та зменшенні кількості приватних 
перевізників взагалі. Висловив сподівання на підтримку. 
 
Красовський К.В. - очільник Кременчуцького міського осередку  

      ВО «Свобода» 
 
 Висловив своє бачення економії коштів, зауважив на недоопрацюванні 
питання, зазначив на конкретних питаннях. 
 
Харченко Л.Ю. - громадський активіст м.Кременчука 
 
 Зазначив на щорічних дотаціях для Кременчуцького тролейбусного 
управління та інше. 
 
Жоган Юрій - громадський активіст м.Кременчука 
 
 (Продемонстрував надпис на футболці). Зазначив на довічному ув’язненні 
міста в цьому кредиті, відзначив його «непід’ємність» для міста та інше 
(висловився дуже емоційно). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію фракції політичної партії «Радикальна партія Олега 
Ляшка»:  

«До пункту 8 порядку денного 15 сесії Кременчуцької міської ради 
додати пункт 9 з відповідною зміною нумерації наступного змісту:  

9. Розуміючи ризики, зв’язані з нестабільністю національної валюти 
гривні у разі прийняття відповідного законодавства (проекту закону № 3498 
«Про внесення змін до деяких законодавчих актів України щодо регулювання 



ринків та деривативів або іншого з регулювання цього питання») починаючи з 
другого року з моменту укладання кредитної угоди виконавчому комітету 
Кременчуцької міської ради Полтавської області та позичальнику застосувати 
фінансові інструменти для страхування валютного ризику по кредиту на 
регульованих ринках».  

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з правкою, як рішення міської  
ради (додається). 

 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 4 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 1 

(поіменне голосування) 
 

Депутат Іванян Г.М. просив зарахувати його голос «проти», всього 
«проти» - 2, «утрималось» - 3. 
 
17.СЛУХАЛИ: Про затвердження списку присяжних в м. Кременчуці. 

Доповідач: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 35 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Проінформував присутніх про пройдений ряд процедур щодо визначення 
присяжних засідателів (присутні в залі, не всі змогли прийняти участь у 
засіданні). Зачитав вимоги до кандидатур присяжних та озвучив причини 
неприбуття кількох кандидатів. 
 
ВИСТУПИЛИ: 



Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок Петра  
                            Порошенка «Солідарність» 
 
 Надав інформацію про те, хто такі присяжні засідателі, про здійснення 
правосуддя за участю присяжних. Наголосив, що з цього питання була створена 
робоча група та висловився про можливість кандидатів бути присяжними 
засідателями. Пропонував підтримати ці кандидатури. 
 
 Секретар міської ради Гриценко Ю.В. провів процедуру представлення 
кандидатів у народні засідателі (присутні знайомились з кандидатами в 
присяжні засідателі). 
 
 Під час процедури представлення кандидатів депутат Піддубна О.М. 
пропонувала голосувати за кандидатуру Чмільової О.В та Редькіної І.О. окремо, 
пояснила свою позицію щодо голосування. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування надання слова для виступу громадським 
активістам. 
 

Голосували:  «за» - 14 
«утрималось» - 4 
«проти» - 3 
«не голосувало» - 15 

(процедурно рішення не прийнято) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 33 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Оголосив перерву в роботі сесії до 14.30 год. 
 

(Після перерви) 
 

Міський голова запросив депутатів займати місця в залі. 
Зареєструвалось – 22 депутати. Необхідний кворум для продовження 

роботи сесії є. 
Після реєстрації до зали заходили депутати. 



18.СЛУХАЛИ: Про затвердження переліку інформації, яка підлягає  
обов’язковому оприлюдненню на офіційному веб-сайті 
Кременчуцької міської ради Полтавської області 
підприємствами комунальної власності територіальної 
громади міста Кременчука та їх дочірніми  підприємствами. 
Доповідач: Кальченко О.В. –депутат міської ради 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 21 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
 Депутат Калашник О.В. просив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
22 (прийнято за основу). 
 
Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
(з місця) 
 Зазначив на позитивних моментах при прийнятті цього рішення, про 
відкритість влади, про довіру між населенням та комунальними 
підприємствами міста. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію відділу інформаційно-компютерних технологій: 
«Включити додатково наступні пункти: 

1. Внести зміни в назву проект рішення Кременчуцької міської ради від 
25.10.2016 року «Про затвердження переліку інформації, яка підлягає 
обов’язковому оприлюдненню на офіційному веб-сайті Кременчуцької міської 
ради Полтавської області підприємствами комунальної власності 
територіальної громади міста Кременчука та їх дочірніми підприємствами», а 
саме: замість слів «Про затвердження переліку інформації, яка підлягає 
обов’язковому оприлюдненню на офіційному веб-сайті Кременчуцької міської 
ради Полтавської області підприємствами комунальної власності 
територіальної громади міста Кременчука та їх дочірніми підприємствами» 
читати «Про затвердження переліку інформації, яка  підлягає обов’язковому 
оприлюдненню на офіційному веб-порталі Кременчуцької міської ради та 
виконавчого комітету підприємствами комунальної власності територіальної 
громади міста Кременчука та їх дочірніми підприємствами» та далі по тексту 
рішення та додатку замінити Веб-сайт Кременчуцької міської ради Полтавської 



області на Веб-портал Кременчуцької міської ради та виконавчого комітету 
Полтавської області. 

2. Внести зміни в перший абзац проекту рішення Кременчуцької міської 
ради від 25.10.2016 року «Про затвердження переліку інформації, яка підлягає 
обов’язковому оприлюдненню на офіційному веб-сайті Кременчуцької міської 
ради Полтавської області підприємствами комунальної власності 
територіальної громади міста Кременчука та їх дочірніми підприємствами», а 
саме, після слів: Відповідно до статті 78 Господарського кодексу України, 
статей 4 та 26 Закону України "Про місцеве самоврядування в Україні", статей 
5, 14 та 15 Закону України "Про доступ до публічної інформації", доповнити 
словами, постанови КМУ від 21 жовтня 2015 року № 835 «Про затвердження 
Положення про набори даних, які підлягають оприлюдненню у формі відкритих 
даних». 

3. Внести зміни в перший пункт проекту рішення Кременчуцької міської 
ради від 25.10.2016 року «Про затвердження переліку інформації, яка  підлягає 
обов’язковому оприлюдненню на офіційному веб-сайті Кременчуцької міської 
ради Полтавської області підприємствами комунальної власності 
територіальної громади міста Кременчука та їх дочірніми підприємствами», а 
саме, після слів цілодобовим і безоплатним, доповнити реченням:: 
Допускається тимчасове припинення надання доступу до оприлюднених 
наборів даних за допомогою інтерфейсу прикладного програмування для 
профілактичних робіт на час, що не перевищує 24 години на місяць. 

4. Внести зміни в другий пункт проекту рішення Кременчуцької міської 
ради від 25.10.2016 року «Про затвердження переліку інформації, яка  підлягає 
обов’язковому оприлюдненню на офіційному веб-сайті Кременчуцької міської 
ради Полтавської області підприємствами комунальної власності 
територіальної громади міста Кременчука та їх дочірніми підприємствами», а 
саме, після слів: підписання/набрання чинності документа, додати речення: 
Структура набору даних та формат для оприлюднення затверджені Постановою 
КМУ від 21 жовтня 2015 року № 835 «Про затвердження Положення про 
набори даних, які підлягають оприлюдненню у формі відкритих даних». 
 
Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
 Надав пояснення щодо дочірніх підприємств. 
 
Мирошніченко В.В. – начальник юридичного управління 
 
 Прокоментував зауваження до проекту рішення, зазначив на 
недоцільності дублювання статтей Господарського кодексу в зазначеному 
проекті. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 



 Поставив на голосування пропозицію відділу інформаційно-
комп’ютерних технологій. 
 

Голосували:  «за» - 25 
«утрималось» - 0  
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив правку постійної депутатської комісії з питань бюджету, 
фінансів, соціально-економічного розвитку та інвестиційної політики (голова 
комісії Плескун О.В.) від 21.10.2016: 
«Винести питання на сесію за умови доопрацювання розробником переліку 
інформації, яка підлягає обов’язковому оприлюдненню щодо її оптимізації; 
- пункт 1.15 виключити, так як він дублює пункт 1.16, пункт 1.23 виключити, 
так як він дублює пункт 1.18 та інше».   
 

Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 0  
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив, що по п.1.20 є пропозиція: виключити з пункту слова 
«Наявність позовних заяв, апеляційних та касаційних скарг». Надав пояснення. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Висловив свою точку зору щодо судових рішень. Звернувся до 
розробника (Кальченка О.В.) щодо пунктів 1.12 та 1.10.  
 
(Кальченко О.В. відповідав з місця, без мікрофону, Піддубна О.М. ставила 
питання щодо п.1.20). 
 

Міський голова Малецький В.О відповідав на питання Піддубної О.М., 
перемовини між Плескуном О.В. та Кальченком О.В. продовжились. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував пункт 1.20 викласти в наступній редакції: «Наявність 
судових рішень, учасником яких є комунальне (дочірнє) підприємство». 



Голосували:  «за» - 25 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив, що надійшла пропозиція від депутата Ульянова Р.А. 
виключити п.1.19 з проекту рішення. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок Петра  
                            Порошенка «Солідарність» 
 
 Надав пояснення щодо своєї пропозиції стосовно планових та 
позапланових перевірок, аудиту, аналізу тощо. Зазначив, що таку інформацію 
недоцільно викладати для широкого загалу. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
 
 Висловила свою думку щодо зазначеного депутатом Ульяновим Р.А. 
Зауважила, що комунальні підприємства утримуються за рахунок податків і 
кременчужани мають знати, куди витрачаються кошти громади. 
 
Костромінов С.А. - депутат міської ради від фракції політичної партії  

     «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Доповнив би зміни до п.1.19, додавши «… в разі виявлення порушень». 
 
Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
 Відповідав депутатам Плескуну О.В. та Костромінову С.А. Зауважив, що 
це робиться для того, щоб кременчужани знали, як влада виконує свою роботу. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію депутата Ульянова Р.А. 
 

Голосували:  «за» - 14 
«утрималось» - 0 
«проти» - 7 
«не голосувало» - 8 

(пропозиція не приймається) 
(поіменне голосування) 

 
Малецький В.О. – міський голова 



 Поставив на голосування пропозицію депутата Плескуна О.В.: у пункті 
1.12 після слів «Структура…» записати «розмір винагороди та її складові 
керівника…» і далі по тексту. 
 

Голосували:  «за» - 15 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 13 

(пропозиція не приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  не приймати рішення в цілому, як рішення міської ради. 

 
Голосували:  «за» - 16 

«утрималось» - 5 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 4 

(поіменне голосування) 
(рішення не прийнято) 

 
19.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  

Полтавської області від 23 грудня 2015 року «Про 
затвердження структури та граничної чисельності виконавчих 
органів Кременчуцької міської ради VII скликання» (ЦНАП). 
Доповідач: Печериця Т.В.- начальник Центру надання  

адміністративних послуг  
у місті Кременчуці 

 (доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 26 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зачитав рекомендацію постійної депутатської комісії з питань бюджету, 
фінансів, соціально-економічного розвитку та інвестиційної політики (голова 
комісії Плескун О.В.) 
- виконавчому  комітету врахувати висновки комісії по оптимізації структури 
виконкому щодо скорочення вакантних посад у службах, які не заповнені 



спеціалістами протягом значного часу та за рахунок  їх скорочення здійснити 
збільшення чисельності структури ЦНАПу по даному проекту рішення. 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

  
20.СЛУХАЛИ:  Про утворення територіального підрозділу Центру надання  

адміністративних послуг у місті Кременчуці. 
Доповідач: Печериця Т.В.- начальник Центру надання  

адміністративних послуг 
                                                 у місті Кременчуці 

(доповідь не заслуховувалась) 
  
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

  
21.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  

Полтавської області від 31.05.2016 року «Про затвердження 
Міської цільової програми «Громадський бюджет м. 
Кременчука на 2016 – 2020 роки». 
Доповідач: Шевченко М.І. – депутат міської ради   

(інформація не заслуховувалась) 
 
Шевченко М.І. – депутат міської ради від фракції «Поруч» 
 
 Надав пояснення змін до проекту рішення. 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається).  
 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 



22.СЛУХАЛИ : Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  
Полтавської області від 30 червня 2016 року «Про 
затвердження Програми оздоровлення та відпочинку членів 
профспілки органів місцевого самоврядування та їх дітей м. 
Кременчука на 2016 – 2020 роки». 
Доповідач: Костюк В.М. – начальник відділу бухгалтерського  

обліку та звітності – головний 
бухгалтер 

Співдоповідач: Діденко Т.П. – голова міського комітету  
профспілки державних установ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
 
 Запропонувала відправляти на оздоровлювлення в культурно-оздоровчий 
комплекс по вул.Флотській, 10; цікавилась, чи були перемовини з директором і 
чи є відповідь. 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається).  
 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
23.СЛУХАЛИ :  Про внесення змін і доповнень до рішення Кременчуцької  

міської ради від 22 грудня 2015 року «Про затвердження 
«Програми охорони довкілля в місті Кременчуці на період 
2016- 2020 роки» («Довкілля- 2020»). 
Доповідач: Федюн О.М. – начальник відділу екологічної  

     безпеки 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, якрішення міської ради  

(додається). 



Голосували:  «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
24.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради   

Полтавської області від 29 травня 2012 року. 
Доповідач: Здойма М.В. – начальник управління економіки     

 (доповідь не заслуховувалась) 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Повідомив, що була пропозиція до комісії, склад якої будемо 
затверджувати, включити представників від кожної політичної партії 
(письмовий варіант). 
 Озвучив список кандидатів:  

1. Кальченко О.В. – від фракції УКРОП 
2. Кавунник Д.В. – від фракції політичної партії «Радикальна партія Олега  

    Ляшка» 
3. Калашник О.В. – від фракції «Батьківщина» 
4. Іванян Г.М. – від фракції «Опозиційний блок» 
5. Павленко Г.М. – від фракції політичної партії «Оюєднання  

«САМОПОМІЧ» 
6. Піддубна О.М. - самовисуванець 
7. Лозовик Д.Б. – від фракції політичної партії «БЛОК ПЕТРА  

 ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ» 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування внесення змін, озвучене секретарем міської 
ради Гриценком Ю.В. 
 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 



(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської  
ради (додається). 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
25.СЛУХАЛИ: Про закупівлю та передачу матеріально – технічних  

засобів підрозділам, які беруть участь в АТО. 
Доповідач: Киричейко С.П. – начальник управління з питань  

надзвичайних ситуацій та цивільного  
захисту населення 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
26.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  

Полтавської області від 23 грудня 2015 року «Про 
затвердження структури та граничної чисельності виконавчих 
органів Кременчуцької міської ради VII скликання» 
(Управління з питань надзвичайних ситуацій та цивільного 
захисту населення виконавчого комітету Кременчуцької 
міської ради). 
Доповідач: Киричейко С.П. – начальник управління з питань  

надзвичайних ситуацій та цивільного 
захисту населення 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

Голосували:  «за» -  28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

  
27.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення міської ради від 30 серпня  



2016 року «Про внесення змін до рішення міської ради від  
22 грудня 2015 року «Про затвердження міської Програми  
антитерористичних заходів на 2016 рік». 
Доповідач: Киричейко С.П. – начальник управління з питань  

надзвичайних ситуацій та цивільного 
захисту населення 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

Голосували:  «за» -  25 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
28.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  

Полтавської області від 23 грудня 2015 року «Про 
затвердження структури та граничної чисельності виконавчих 
органів Кременчуцької міської ради VII скликання» (Відділ з 
фізичної культури і спорту виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради). 
Доповідач: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної  

культури і спорту 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
29.СЛУХАЛИ: Про затвердження статутів та положень комунальних  

закладів фізичної культури і спорту міста Кременчука у новій 
редакції. 
Доповідач: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної  

 культури і спорту 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 28 



«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
30.СЛУХАЛИ: Про визначення орендної плати за нежитлове приміщення  

в місті Кременчуці. 
Доповідач: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної  

  культури і спорту 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

    (додається). 
 

Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
31.СЛУХАЛИ: Про затвердження Комплексної програми розвитку  

культури і туризму міста Кременчука на 2017 – 2021 роки. 
Доповідач: Кондрашов В.О. – начальник управління культури  

 і туризму 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 
 

Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
  Зауважив на одиницях вимірювання, зазначених в таблицях до проекту 
рішення. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування технічну правку: по всіх таблицях визначити 
одиницю виміру «грн.». 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 



«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(поіменне голосування) 
 

32.СЛУХАЛИ: Про затвердження положення про Кременчуцький міський  
центр соціальних служб для сім’ї, дітей та молоді в новій 
редакції та внесення змін до його структури та загальної 
чисельності працівників. 
Доповідач: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у  

справах сім’ї, дітей та молоді 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію розробника: зняти питання на доопрацювання. 
 
ВИРІШИЛИ: зняти питання на доопрацювання. 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(знято на доопрацювання) 
 

33.СЛУХАЛИ:  Про затвердження статуту комунального закладу  
«Дитячий заклад оздоровлення та відпочинку «Зоряний» в 
новій редакції. 
Доповідач: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у  

  справах сім’ї, дітей та молоді 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається).  
 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 



«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 
 

34.СЛУХАЛИ:  Про визначення орендної плати за нежитлові приміщення  
в місті Кременчуці. 
Доповідач: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління  

       міського майна   
(доповідь не заслуховувалась) 

  
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 28  
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
35.СЛУХАЛИ:  Про затвердження ліквідаційного балансу виконавчого  

комітету Крюківської районної ради м. Кременчука, що  
ліквідується. 
Доповідач: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління  

       міського майна  
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
36.СЛУХАЛИ :  Про надання згоди на прийняття нерухомого майна з  

державної власності до комунальної власності територіальної 
громади міста Кременчука. 
Доповідач: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління  

       міського майна   
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Депутат Плескун О.В. ставив питання Управлінню міського майна щодо 

вартості цього об’єкту та зазначав на пропозиції в протоколі комісії. 
Щербіна О.О. надала інформацію (без мікрофона). 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  
(додається). 



Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
37.СЛУХАЛИ:  Про затвердження Програми по створенню  

геоінформаційної системи містобудівного кадастру (ГІС МК) 
у м. Кременчуці на 2017 рік. 
Доповідач: Волощенко О.Г. – начальник управління  

 містобудування та архітектури  
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
38.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  

Полтавської області від 23.12.2015 «Про затвердження 
структури та граничної чисельності виконавчих органів 
Кременчуцької міської ради VII скликання» (Управління 
житлово – комунального господарства виконавчого комітету). 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку розробника: 

«Управління житлово-комунального господарства виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради вносить технічну правку наступного змісту: 

- до пункту 1 включити: 
1.1  Пункт 2 рішення викласти в новій редакції: «2. Затвердити  



загальну чисельність виконавчих органів Кременчуцької міської ради у 
кількості 674 штатні одиниці»; 

1.2  Пункт 10 додатку 1 викласти в новій редакції: «10. Управління  
житлово-комунального господарства виконавчого комітету Кременчуцької 
міської ради – 25 штатних одиниць». 

  
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  

як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
39.СЛУХАЛИ:   Про затвердження Програми фінансової підтримки та  

стимулювання створення об’єднань співвласників 
багатоквартирних будинків у місті Кременчуці на 2017 -2020 
роки. 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
  
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
40.СЛУХАЛИ:  Про затвердження міської Програми встановлення  

лічильників газу у квартирах інвалідів першої групи 
загального захворювання на 2017 рік. 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» - 30 



«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію: 
 «Постійна депутатська комісія (20.10.2016) з питань житлово-
комунального господарства, управління комунальною власністю, 
енергозбереження, транспорту, зв’язку та ІТ-технологій (голова комісії Котляр 
В.Ю.) запропонувала:  
- до пункту 4 проекту рішення включити постійну депутатську комісію з питань 
освіти, молоді, культури, спорту, соціального захисту населення, розгляду 
питань, пов’язанаих з АТО, охорони здоров’я, материнства та дитинства 
(голова комісії Терещенко Д.Ю.)».  

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 
 «Постійні депутатські комісії (голови комісій Ульянов Р.А., Таценюк 
В.Д.) пропонують: 
- до першого абзацу розділу 4 Програми після слів «…фактично проживає…» 
дописати «…на праві власності або співвласності …» і далі за текстом». 
 
ВИСТУПИЛИ: 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Висловився проти цієї правки, зазначив, що вона повністю обмежує 
людей. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок Петра  
                            Порошенка «Солідарність» 
 
 Зауважив, що гарні є наміри, але ними вислана дорога в пекло. 
Наголошував на своїй правці. 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Проінформував, що працюють спеціалісти по роботі з населенням, які 
мають повну інформацію про інваліда, знають і вивчають становище на місцях. 



Зазначив, що процедура буде проходити через комісію про надання 
матеріальної допомоги малозабезпеченим верствам населення, на якій 
вивчається весь пакет документів про людину, якій буде надаватись можливість 
встановлення лічильника. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Вказував на правку від комісії щодо права на встановлення лічильника 
тільки один раз. 
 
Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
 Висловився про те, що чітко визначено кількість інвалідів І групи і ні про  
які правки мова не може йти. 
 
Сідерка Т.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії  

       «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Проінформувала про дискусії при розробці програми. Наголосила на 
головній категорії осіб, які вже мають юридичний статус інваліда І групи. 
Звернувшись до депутата Кальченка О.В., зазначила, що це – тільки перший 
крок, наступними повинні бути інші категорії – особи інших пільгових 
категорій. Просила на наступну сесію підготувати інформацію про кількість 
осіб інших категорій  
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок Петра  
                            Порошенка «Солідарність» 
 
 Відзначив, що правка була направлена ще й на те, щоб допомогу 
отримали саме ті люди, які повинні її отримати. Якщо інвалід І групи є 
власником або співвласником квартири, то це – зрозуміло. А якщо він проживає 
в чужій квартирі, власники квартири повинні самі ставити ці лічильники. 

 
(Депутати в залі почали шумно обговорювати) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив     на     голосування     пропозицію,     озвучену      депутатом  
Ульяновим Р.А. 
  

Голосували:  «за» - 0 
«утрималось» - 11 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 18 

(пропозиція не приймається) 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив наступну правку: 
 «На засіданні постійної депутатської комісії з питань бюджету, фінансів, 
соціально-економічного розвитку та інвестиційної політики (голова комісії 
Плескун О.В.) 21.10.2016 при обговоренні питання 25 порядку денного «Про 
затвердження міської Програми встановлення лічильників газу ц квартирах 
інвалідів першої групи загального захворювання на 2017 рік» було 
запропоновано: 
- винести питання на розгляд сесії за умови доповнення розділу 4 програми 
словами: «Черговість надання допомоги та встановлення газового лічильника 
визначається черговістю отримання заяв. При цьому, для оптимізації витрат на 
встановлення лічильників УЖКГ може відходити від черговості отримання заяв 
та об’єднувати заяви по-об’єктно (по будинкам). За даною програмою інвалід І 
групи загального захворювання може отримати допомогу та має право на 
встановлення лічильника тільки один раз». 

 
Голосували:  «за» - 26 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(пропозиція приймається) 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Висловив своє враження щодо розгляду проекту. Озвучив свою правку 
щодо зміни назви проекту рішення, збільшення суми, стосовно осіб, які досягли 
пенсійного віку, не працевлаштовані та мають пенсію менше, ніж прожитковий 
мінімум (текст правки додається). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Наголосив, що на наступну сесію цю правку можна буде внести після 
планового обговорення на комісіях як внесення змін до цього рішення з 
уточненням та розрахунком всіх показників. 
 
Сідерка Т.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії  

       «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Доповнила про роботу з цього питання разом з депутатми Верховної 
Ради, наголосила на деяких напрацюваннях в цьому напрямку по вертикалі 
влади. Закликала рухатись в цьому напрямку поступово. Підтримала повністю 
позицію депутата Іваняна Г.М., зауважила, що треба охоплювати всі верстви 
населення. 
 



Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Називав свої аргументи щодо прийняття  рішення. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування правку Іваняна Г.М. 

 
Голосували:  «за» - 11 

«утрималось» - 5 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 14 

(пропозиція не приймається) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Звернувшись до Іваняна Г.М., зауважив на внесенні змін до цього 
рішення на наступну сесію. 
 
Декусар В.В. – заступник міського голови 
 
 Висловився про реальність даної програми та пункти, внесені до  
програми «Турбота». 
 
 Депутат Піддубна О.М. ставила питання щодо встановлення лічильників 
у будинках мешканців Великої Кохнівки. 
 Депутат Головко В.Д. ставила питання щодо вирішення питання із 
встановлення побудинкових лічильників. 
 Міський голова Малецький В.О. відповідав на запитання депутатів. 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
41.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення міської ради від 24 лютого  

2015 року «Про затвердження міської Програми підвищення 
безпеки дорожнього руху в місті Кременчуці на 2015 – 2020 
роки». 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 



ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  
(додається). 
 

Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 
 

42.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення міської ради від 26 березня  
2013 року «Про затвердження міської Програми розвитку 
дорожньо – мостового господарства у м. Кременчуці на 2013 
– 2017 роки». 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
43.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення міської ради від 24 грудня  

2013 року «Про затвердження Міської програми забезпечення 
пожежної  безпеки об’єктів житлово – комунального 
господарства та житлового фонду міста Кременчука на 2014 – 
2018 роки».   
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу.  

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку УЖКГ:  

«…В додаток «Заходи Міської програми забезпечення пожежної безпеки 
оюєктів житлово-комунального господарства та житлового фонду міста 



Кременчука 2014-2018 роки» в п.2 стовпчик 4 вищезазначених заходів внести 
зміни: 

- замість 54 шт. викласти 41 шт. 
- замість 600 шт. викласти 450 шт.» 
 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 
 

44.СЛУХАЛИ:    Про зарахування до комунальної власності територіальної  
громади міста знаків «Кременчук», що розташовані на в’їздах 
до міста. 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  
(додається). 
 

Голосували:  «за» - 25 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 
 

45.СЛУХАЛИ:  Про надання згоди на передачу житлового будинку № 37  
по проспекту Свободи з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на 
баланс об’єднання співвласників багатоквартирного будинку 
«СВОБОДИ 37». 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 



«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
46.СЛУХАЛИ: Про надання згоди на передачу житлового будинку № 66 по 

вул. Володимира Великого  з балансу КГЖЕП 
«Автозаводське» на баланс об’єднання співвласників 
багатоквартирного будинку «ВОЛОДИМИРА ВЕЛИКОГО, 
66». 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
47.СЛУХАЛИ:  Про надання згоди на передачу житлового будинку № 89  

по вул. Республіканській з балансу КГЖЕП «Автозаводське» 
на баланс об’єднання співвласників багатоквартирного 
будинку «ПРАВОБЕРЕЖНЕ 89». 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 
Голосували:  «за» - 26 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
48.СЛУХАЛИ:  Про надання згоди на передачу житлового будинку № 73  

по вул. Мічуріна з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на 
баланс об’єднання співвласників багатоквартирного будинку 
«Мічурінець 73». 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зауважив, що частина приміщень, що належать територіальній громаді 
міста Кременчука до цих пір не оформлені. І зараз, якщо будинок буде 



передано на баланс, то ми передамо з тими приміщеннями, і територіальна 
громада ці приміщення втратить. Наголосив на позиції юристів і позиції Фонду 
майна. Незважаючи на те, що в п.3 записано «Комунальному 
госпрозрахунковому житлово-екстлуатаційному  підприємству 
«Автозаводське» здійснити організаційно-правові заходи щодо державної 
реєстрації нежитлового приміщення в будинку № 73 по вул.Мічуріна площею 
306,1 кв.м. за територіальною громадою міста Кременчука в особі 
Кременчуцької міської ради Полтавської області», все-таки зняти це питання на 
доопрацювання. Поки ми не вчинимо ці дії, недоцільно передавати дане 
приміщення на баланс ОСББ. 
 Поставив на голосування пропозицію від Управління міського майна та 
бюджетної комісії – зняти це питання на доопрацювання.  
 
ВИРІШИЛИ:  зняти питання на доопрацювання. 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 
  

49.СЛУХАЛИ: Про підготовку міського господарства до роботи  
в осінньо-зимовий період 2016 -2017 років. 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу.  

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 

Проінформував присутніх про основні завдання комунальних 
підприємств міста, надав інформацію про підготовку до зимового періоду, 
вказав на складові цього питання. Зокрема, це – підготовка житлового фонду та 
бюджетних підприємств, організацій до опалювального періоду. Зупинився на 
основних завданнях комунальних підприємств, на заготівлі посипкових 
матеріалів. Повідомив про наявну техніку комунальних підприємств, що буде 
задіяна під час снігоприбирання. Прокоментував графічний матеріал 
(Демонстраційні банери внесено до зали засідань, депутати вивчали схеми).  

Повідомив про закупівлю техніки для розчистки снігу. 
 



Малецький В.О. – міський голова 
  

Висловився про техніку, про те, що необхідно та вже закуплено. 
Запропонував ознайомитися з цією інформацією в робочому порядку. 
 
Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
 Зазначив, що на забезпечення роботи в цей період місту необхідно довго 
працювати, потреба складає 89 одиниць техніки. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Цікавився розчисткою снігу в приватному секторі міста та проблемою 
перерахунків за холодні стояки з початку опалювального сезону. 
 
Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
 Повідомив, що масштаби карти не дають змоги зазначити всю територію. 
На ній зазначено основні магістральні шляхи та шляхи сполучення різних 
районів та кварталів міста між собою, вказано першочергові об’єкти для 
розчищення. Повідомив про 18 одиниць техніки, що буде задіяна в приватному 
секторі. Також зазначив, що всі комунальні та не комунальні підприємства 
діють лише в межах чинного законодавства, зазначив на температурних 
нормах. 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Наголосив на ситуації, що виникла в минлому році в приватному секторі. 
Зазначив на визначенні маршрутів в приватному секторі та закріпленні 
визначеної техніки тільки в цьому секторі. 
 
Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
 Зазначив на чіткій стратегії щодо відпрацювання приватного сектору, 
кількості одиниць техніки, що буде закріплена. 
 
 Заступник міського голови Декусар В.В. надав інформацію без 
мікрофона. 
 Міський голова Малецький В.О. доповнив інформацію. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
 
 Ставила питання стосовно підготовки до зимового періоду в цьому році, 
вивезення снігу. 
 



Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
 Надавав вичерпні відповіді на запитання депутата Піддубної О.І. щодо 
підготовки до зими. 
 
Курченко-Гай В.П. – депутат міської ради від фракції політичної партії  

        «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Зазначив, що в інформації, наданій депутатам, не висвітлено стану щодо 
дворів, що обслуговуються керуючими компаніями.  
 
Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
 Пояснив, що поділу території не буде, відповідальність несе управління 
ЖКГ. На прибудинковій території буде задіяна вся техніка, що перебуватиме у 
володінні як управляючих компаній, так і комунальних підприємств міста. 
Повідомив, що керівники управляючих компаній (присутні в залі) зараз можуть 
надати повну інформацію з цього питання. 
 
Головач О.Л. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
(з місця) 
 Повідомив про особливості роботи депутатів в районі пров. Героїв Бресту 
взимку 2016 року, пропонував так само визначитись депутатам. Висловив 
зауваження УЖКГ. Пропонував визначитись з вартістю прибирання міста від 
снігу (просив Москалика І.В. підготувати таку інформацію). Запропонував 
проводити наради, залучаючи громаду, керівників підприємств, в тому числі й 
приватних, вести роз’яснювальну робту серед населення. 
  
Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
(з місця) 
 Висловився про системну помилку, яка повторюється. Зазначив  про 
організацію роботи  та взаємодію з управляючими компаніями. 
 
Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
 Надав пояснення щодо подальшої роботи управляючих компаній та 
облаштування транспорту управляючих компаній GPS-навігаторами. 
  
Таценюк В.Д. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
(з місця) 
 Висловив свою точку зору щодо оцінювання роботи УЖКГ за минулу 
зиму. Запропонував провести у листопаді в міському палаці культури нараду з 
керівниками підприємств усіх форм власності, навчальними закладами і таке 
інше на предмет підготовки до стихійного лиха.  
 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив про доповнення від депутата Плескуна О.В.:  

«По питанню 34: проект рішення доповнити пунктом «Начальнику УЖКГ 
(Москалик І.В.) до 01.04.2017 року оформити всі необхідні документи для 
затвердження на сесії Кременчуцької міської ради та відповідний проект 
рішення про запозичення коштів у одній із Міжнародних фінансових 
організацій (МФО) для реалізації проекту по будівництву котельні на 
мікрорайоні Раківка». 
 Запропонував внести цю пропозицію пунктом 3 до проекту рішення з 
наступною зміною нумерації. 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як  рішення міської  
ради (додається). 

 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
50.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  

від 27.04.2016 року «Про виділення коштів за рахунок 
вільного залишку бюджетних коштів станом на 01.01.2016». 
Доповідач: Костюк В.М. – начальник відділу бухгалтерського  

обліку та звітності – головний бухгалтер 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 
 

51.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до показників міського бюджету на  
2016 рік. 
Доповідач: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови –  

начальник фінансового управління 



 (доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 

 
Повідомив, що надійшла заява депутата Калашника О.В. про те, що він не 

братиме участі у голосуванні із зазначеного питання у зв’язку з можливим 
конфліктом інтересів. 
 Поставив на голосування за основу.  

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив правку фінансового управління: 
«В додатку 3: 
- по головному розпоряднику бюджетних коштів – управлінню житлово-

комунального господарства Кременчуцької міської ради Полтавської області по 
КФК 100101 «Житлово - експлуатаційне господарство» видатки споживання 
загального фонду в сумі 273 000,00 грн. перенести на видатки розвитку 
спеціального фонду (бюджету розвитку). 

 
В додатку 6 по головному розпоряднику бюджетних коштів – управлінню 

житлово-комунального господарства Кременчуцької міської ради Полтавської 
області: 

- додати капітальні видатки по КФК 100101 «Житлово – експлуатаційне 
господарство» в сумі 273 000,00 грн.; 

- назву об’єкту «Проекти та виконання робіт з «Реконструкції 
(улаштування) теплоізоляції фасаду житлових будинків в м.Кременчуці» читати 
як «Виконання робіт по об’єкту з «Реконструкції (улаштування) теплоізоляції 
фасаду житлового будинку №25 по проспекту Лесі Українки в м.Кременчуці»; 

- назву об’єкту «Влаштування (будівництво) нових ігрових майданчиків» 
читати як «Проекти та виконання робіт з Влаштування нових дитячих ігрових 
майданчиків на прибудинкових територіях житлових будинків в.Кременчука 
(відповідно до міської програми влаштування нових дитячих ігрових 
майданчиків)». 

- В пояснювальній записці Видатки по галузі «Житлово – комунальне 
господарство», з них «Житлово – експлуатаційне господарство» слова «на 
поточний ремонт об’єктів комунальної власності» - 273,0 тис.грн. змінити на 
слова «проектування та капітальний ремонт об’єктів комунальної власності» в 
сумі 273 000,00 грн. 

 
До пунктів 2, 3, 4 проекту рішення внести відповідні зміни». 



Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію постійної депутатської комісії з питань житлово-
комунального господарства, управління комунальною власністю, 
енергозбереження, транспорту, зв’язку та ІТ-технологій (голова комісії Котляр 
В.Ю.) 20.10.2016 було запропоновано: 
- переглянути за пропозицією КП «Кременчуцьке тролейбусне управління» 
призначення бюджетних асигнувань на суму 700 тис.грн. по коду ТКВК 100302 
«Житлово-комунальне господарство» по головному розпоряднику 
Виконавчому комітету Кременчуцької міської ради. 
 
 Заступник міського голови – начальник фінансового управління  
Неіленко Т.Г. надала пояснення  щодо пропозиції комісії з місця (без 
мікрофону). 
 Міський голова Малецький В.О. пояснив, що у зв’язку із поясненнями 
Неіленко Т.Г. пропозиція комісії втратила необхідність. 
 

(депутат Іванян Г.М. висловлював свої пояснення з місця, без мікрофону) 
 
Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
 Надав пояснення щодо правки від постійної депутатської комісії з питань 
житлово-комунального господарства, управління комунальною власністю, 
енергозбереження, транспорту, зв’язку та ІТ-технологій (голова комісії Котляр 
В.Ю.). Пояснив, що директор КТУ проігнорував рішення комісії, та запросив 
його на наступне засідання комісії. 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічних правок,  

як рішення міської ради (додається). 
 
Голосували:  «за» - 25 

«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
52.СЛУХАЛИ:    Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  

Полтавської області від 23 грудня 2015 року «Про 
затвердження структури та граничної чисельності виконавчих 
органів Кременчуцької міської ради VII скликання» 



(фінансове управління  виконавчого комітету Кременчуцької 
міської ради Полтавської області). 
Доповідач: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови –  

начальник фінансового управління 
 (доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 
Голосували:  «за» - 25 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Оголосив перерву в роботі сесії до 18 год.10 хв. та поставив на 
голосування продовження роботи сесії після перерви до 20.00 год.  
 

Голосували:  «за» - 25 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(процедурно рішення прийнято) 
 

В роботі сесії оголошено перерву. 
 

(Після перерви) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

 Повідомив для ЗМІ, що в комунальній сфері міста виникла складна 
ситуація, пов’язана з системами газорозподілу. 
 
Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
 Повідомив, що у кварталі 278 на ГРП по вул.Радянської Армії (Козацька) 
був витік газу, спрацювала автоматика, було відсічення. На сьогодні 22 
житлових багатоквартирних будинки та  34 приватних житлових будинки - без 
газу. Звернувся до ЗМІ з проханням проінформувати мешканців про таку 
ситуацію та по можливості бути завтра вранці вдома, бо ПАТ «Кременчукгаз» 
буде відпрацьовувати підключення. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 



 Доручив заступнику міського голови Декусару В.В. вивести додаткового 
працівника служби 1563 для роботи в нічний час, бо кількість звернень буде 
збільшена. 
 

Міський голова запросив депутатів займати місця в залі. 
Зареєструвалось – 24 депутати. Необхідний кворум для продовження 

роботи сесії є. 
Після реєстрації до зали заходили депутати. 

 
53.СЛУХАЛИ:    Про припинення права користування земельними  

ділянками. 
                                          Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                            ресурсів 

 (доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу.  

 
Голосували:  «за» - 23 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
 Депутати Піддубна О.М., Шибашов В.В. просили зарахувати їх голоси 
«за», всього «за» - 25. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
припинення права користування земельними ділянками» включити 
наступні пункти: 
 

2. Припинити ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ПСЬОЛ ЛТД» право користування земельною 
ділянкою площею 6555 кв.м (кадастровий № 5310436100:04:001:0015), для 
експлуатації та обслуговування будівель модульної автозаправочної станції по 
вул. Київській, 62 та розірвати договір оренди землі, зареєстрований 27.09.2013 
(номер запису про інше речове право в Державному реєстрі речових прав на 
нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права – 2827564, підстава 
внесення запису індексний № 6674213 від 11.10.2013) за взаємною згодою 
сторін, у зв’язку з переходом права власності на об’єкт нерухомого майна до 
нової юридичної особи, утвореної шляхом виділення. 

3. Припинити ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ПСЬОЛ ЛТД» право користування земельною 



ділянкою площею 8286 кв.м (кадастровий № 5310436100:04:004:0015), для 
експлуатації та обслуговування будівель модульної автозаправної станції по 
просп. Полтавському, 2-Б та розірвати договір оренди землі, зареєстрований 
27.09.2013 (номер запису про інше речове право в Державному реєстрі речових 
прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права – 2834111, 
підстава внесення запису індексний № 6688563 від 11.10.2013) за взаємною 
згодою сторін, у зв’язку з переходом права власності на об’єкт нерухомого 
майна до нової юридичної особи, утвореної шляхом виділення. 

4. Припинити ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ПСЬОЛ ЛТД» право користування земельною 
ділянкою площею 1728 кв.м (кадастровий № 5310436100:02:001:0130), для 
експлуатації та обслуговування будівлі автозаправочної станції малого типу по 
вул. Свіштовській, 8 та розірвати договір оренди землі, зареєстрований у книзі 
записів реєстрації державних актів на право власності на земельну ділянку та 
право постійного користування землею, договорів оренди землі 11.11.2011 за № 
531040004000402 (номер запису про інше речове право в Державному реєстрі 
речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права – 
4752402, підстава внесення запису індексний № 11105683 від 21.02.2014) за 
взаємною згодою сторін, у зв’язку з переходом права власності на об’єкт 
нерухомого майна до нової юридичної особи, утвореної шляхом виділення. 

5. Припинити ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ПСЬОЛ ЛТД» право користування земельною 
ділянкою площею 3000 кв.м (кадастровий № 5310436500:12:002:0252), для 
експлуатації та обслуговування автозаправної станції по набережній 
Лейтенанта Дніпрова, 6-А та розірвати договір оренди землі, зареєстрований 
14.08.2013 (номер запису про інше речове право в Державному реєстрі речових 
прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права – 2324148, за 
взаємною згодою сторін, у зв’язку з переходом права власності на об’єкт 
нерухомого майна до нової юридичної особи, утвореної шляхом виділення. 

6. Припинити ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ПСЬОЛ ЛТД» право користування земельною 
ділянкою площею 1446 кв.м (кадастровий № 5310436100:01:002:0149), для 
експлуатації та обслуговування будівлі цілісного майнового комплексу та 
трансформаторної підстанції кіоскового типу по проїзду Галузевому, 66 та 
розірвати договір оренди землі, зареєстрований у книзі записів реєстрації 
державних актів на право власності на земельну ділянку та право постійного 
користування землею, договорів оренди землі 19.12.2012 за № 
531040004000561 (номер запису про інше речове право в Державному реєстрі 
речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права – 
16384716, підстава внесення запису індексний № 31384241 від 14.09.2016) за 
взаємною згодою сторін, у зв’язку з переходом права власності на об’єкт 
нерухомого майна до нової юридичної особи, утвореної шляхом виділення. 

7. Припинити ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ПСЬОЛ ЛТД» право користування земельною 
ділянкою площею 9833 кв.м (кадастровий № 5310436100:01:002:0064), для 



експлуатації та обслуговування цілісного майнового комплексу нафтобази по 
проїзду Галузевому, 66 та розірвати договір оренди землі, зареєстрований 
16.08.2013 (номер запису про інше речове право в Державному реєстрі речових 
прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права – 2327085, 
підстава внесення запису індексний № 5478854 від 02.09.2013) за взаємною 
згодою сторін, у зв’язку з переходом права власності на об’єкт нерухомого 
майна до нової юридичної особи, утвореної шляхом виділення. 

8. Припинити Публічному акціонерному товариству «Кременчуцький 
завод дорожніх машин» право користування земельною ділянкою площею 
9389 кв.м (кадастровий № 5310436100:07:002:0169), для експлуатації та 
обслуговування будівель дитячого комбінату № 71 по вул. Нагірній, 6 та 
розірвати договір оренди землі, зареєстрований у книзі записів реєстрації 
державних актів на право власності на земельну ділянку та право постійного 
користування землею, договорів оренди землі від 28.12.2010 за  
№ 041057500470 за взаємною згодою сторін, у зв’язку з відчуженням об’єкта 
нерухомого майна. 

9. Припинити Кременчуцькому медичному комунальному 
підприємству по профілактичній дезинфекції № 1 право користування 
земельною ділянкою площею 2328 кв.м, наданою для експлуатації та 
обслуговування будівель та споруд по вул. Івана Приходька, 55 (Акт 
зареєстровано в Книзі записів реєстрації державних актів на право постійного 
користування землею за № 266-К від 12.02.2003), у зв’язку з прийняттям 
рішення Полтавської обласної ради № 123 від 14.06.2016 року «Про 
реорганізацію підприємств по профілактичній дезінфекції». 

 
Голосували:  «за» - 26 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням доповнень, як 

рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
54.СЛУХАЛИ:    Про надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення  

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок 
громадянам в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
 



 (доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу.  

 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Управління земельних ресурсів пропонує до до проекту рішення «Про 
надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок громадянам в 
м. Кременчуці» внести технічну правку, а саме: у зв’язку з подвоєнням 
поштової адреси в пункті 2.3 замість слів «вул. Бузкова, 18» читати  
«вул. Бузкова, 18-А» 
 

та включити наступні пункти з наступною зміною нумерації: 
 

1. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки у власність учасникам бойових дій, інвалідам війни, а також 
членам сімей загиблих учасників бойових дій: 

1.6. Андріюку Володимиру Мефодійовичу орієнтовною площею 0,1000 
га для ведення садівництва по вул. Лілейній, 8, як учаснику бойових дій… 

1.7. Хуснутдінову Василю Феляхетдіновичу орієнтовною площею 
0,1000 га для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських 
будівель і споруд (присадибна ділянка) по вул. Молодіжній, 26, як учаснику 
бойових дій … 

1.8. Куксі Яні Миколаївні орієнтовною площею 0,0810 га для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Енергетиків, 5-А, як дружині загиблого 
учасника бойових дій… 

1.9. Лелеці Віталію Віталійовичу орієнтовною площею 0,1000 га для 
ведення садівництва по вул. Жасміновій, 13, як учаснику бойових дій… 

1.10. Носенко Валентині Іванівні орієнтовною площею 0,1000 га для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Дряпаченка, 9, як матері загиблого 
учасника бойових дій… 

1.11. Горбику Павлу Петровичу орієнтовною площею 0,1000 га для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Дряпаченка, 7, як інваліду війни… 



1.12. Кириленку Антону Сергійовичу орієнтовною площею 0,1000 га 
для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Дряпаченка, 1, як учаснику бойових дій… 

 
2. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки для зміни її цільового призначення із земель для розміщення 
об’єкту культури та спорту – парку «Депутатський» на цільове призначення – 
для будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) громадянам: 

2.2. Назаренку Олександру Сергійовичу орієнтовною площею 0,1000 га 
для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Бузковій, 44, як учаснику бойових дій… 

2.3. Радченку Ігорю Миколайовичу орієнтовною площею 0,1000 га для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Бузковій, 86, як учаснику бойових дій… 

 
5. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки в оренду громадянам: 
5.1. Носенку Михайлу Миколайовичу орієнтовною площею 0,0030 га 

для будівництва індивідуального гаража по вул. Троїцький, 103 –Б, в районі 
гаража ГК-3… 

 
7. Відмовити в наданні дозволу на розроблення проекту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки у власність громадянам: 
7.3. Самойленко Наталії Вікторівні орієнтовною площею 0,0453 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по пров. Чернишевського, 11/15… 

 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Управління земельних ресурсів пропонує у зв’язку з надходженням 
клопотань Петрів Олексія Васильовича щодо зняття з розгляду заяв № 26/10-
10/2628 від 22.09.2016 та Самойленко Наталії Вікторівни № 26/10-10/2630 від 
22.09.2016 відповідно внести технічну правку до проекту рішення «Про 
надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення проектів землеустрою 
щодо відведення земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці», а саме, 
виключити підпункти 6.1 та 7.3. 
 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 0 



«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням правок та 
доповнень, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 
 

55.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення технічних  
документацій із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) 
громадянам в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 25 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 
 

56.СЛУХАЛИ:  Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в  
м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
 (доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу.  

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
Малецький В.О. – міський голова  



Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці» 
включити наступні пункти: 
 

5... Передати Остапенко Ларисі Петрівні у власність земельну ділянку 
(кадастровий номер 5310436500:09:003:0959) площею 432 кв.м для будівництва 
і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Кохнівській, 25-А... 

6... Передати Кравченку Олегу Анатолійовичу за умови виконання      
п. 6.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0755) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-156... 

7... Передати Оніщук Тамарі Іванівні у власність земельну ділянку 
(кадастровий номер 5310436100:08:002:1078) площею 916 кв.м для будівництва 
і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. 8-го Березня, 8... 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 

ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
57.СЛУХАЛИ: Про надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення  

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок в 
м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу.  

 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 2 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 
земельних ділянок в м. Кременчуці» включити додатково наступний 
підпункт: 

 

2. Надати дозвіл на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 
земельних ділянок з наступним наданням згоди на встановлення земельного 
сервітуту: 

2.3. Приватному підприємству «Виробничо-комерційна фірма 
«Мічіган» орієнтовною площею 0,0568 га для організації проходу та проїзду по  
вул. Героїв Крут, в районі житлового будинку № 17 … 

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію:  

«Постійна депутатська комісія (18.10.2016) з питань екології, 
регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури (голова 
комісії Ульянов Р.А.) пропонує включити до проекту рішення наступний 
пункт: 
- надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки на умовах оренди фізичній особі-підприємцю Шестеровій 
Вікторії Вікторівні орієнтовною площею 0,0071 га для експлуатації та 
обслуговування нежитлового приміщення по набережній Лейтенанта Дніпрова, 
76-Б…». 
 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Управління земельних ресурсів пропонує у зв’язку з надходженням 
клопотань Магері Миколи Миколайовича щодо зняття з розгляду заяв № 26/10-



02/2257 від 16.08.2016, № 26/10-10/2250 від 16.08.2016 відповідно внести 
технічну правку до проекту рішення «Про надання чи відмову в наданні 
дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних 
ділянок в м. Кременчуці», а саме, виключити пункти 3, 4 та викласти назву 
рішення в наступній редакції: «Про надання дозволу на розроблення 
проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок в 
м. Кременчуці». 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Надала пояснення щодо відмов Магері М.М., викладених в основному 
проекті рішення. Заявник вирішив зняти з розгляду свої заяви. 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Постійна депутатська комісія (21.10.2016) з питань бюджету, фінансів, 
соціально-економічного розвитку та інвестиційної політики (голова комісії 
Плескун О.В.) запропонувала: 
- підпункти 2.1. та 2.2. про надання дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок з наступним наданням згоди 
на встановлення земельного сервітуту Товариству з обмеженою 
відповідальністю «ЄВРОХОЛД СКС» орієнтовною загальною площею 0,0085 
га та 0,0069 га для встановлення риштувань та складування будівельних 
матеріалів по просп.Лесі Українки, 35-В… - зняти на доопрацювання та 
здійснити виїзне засідання за участю постійної депутатської комісії з питань 
екології, регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури, 
депутатів від інших постійних депутатських комісій. 
 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням правок, як рішення 

міської ради (додається). 
 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 



«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 
 

58.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення технічних  
документацій із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) 
юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
59.СЛУХАЛИ: Про погодження технічних документацій із землеустрою  

щодо поділу та об’єднання земельних ділянок в  
м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
60.СЛУХАЛИ: Про зміну цільового призначення земельних ділянок в  

м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 29 



«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про зміну 
цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці» включити 
наступні пункти: 
 

2. Затвердити Ціомашко Світлані Дмитрівні проект землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для зміни її цільового призначення для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Чкалова, 123-А. 

Змінити цільове призначення земельної ділянки площею 575 кв.м 
(кадастровий номер 5310436100:07:003:0788), що перебуває у її користуванні, 
для городництва (код КВЦПЗ А 01.07) на цільове призначення – для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Чкалова, 123-А. 

2.1. Внести зміни до договору оренди землі, зареєстрованого 26.09.2014 
(номер запису про інше речове право в Державному реєстрі речових прав на 
нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права – 7188523, підстава 
внесення запису індексний № 16184647 від 01.10.2014), укладеного між 
Кременчуцькою міською радою та Ціомашко Світланою Дмитрівною, зі 
зміною умов, шляхом укладання додаткової угоди … 

3. Затвердити Шляхову Юрію Михайловичу проект землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки (для зміни цільового призначення) для 
будівництва об’єктів житлового та громадського призначення по вул. Богдана 
Хмельницького, 39. 

Змінити цільове призначення земельної ділянки площею 3538 кв.м 
(кадастровий номер 5310436100:08:001:0120) для експлуатації та 
обслуговування будівлі складу листових матеріалів на цільове призначення – 
для іншої житлової забудови (код КВЦПЗ В 02.07), для будівництва об’єктів 
житлового та громадського призначення  по вул. Богдана Хмельницького, 39. 

3.1. Передати Шляхову Юрію Михайловичу, в оренду строком на три 
роки земельну ділянку площею 3538 кв.м (кадастровий номер 
5310436100:08:001:0120) для будівництва об’єктів житлового та громадського 
призначення (код КВЦПЗ В 02.07) по вул. Богдана Хмельницького, 39 … 

4. Затвердити Шляхову Юрію Михайловичу проект землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки (для зміни цільового призначення) для 
будівництва об’єктів житлового та громадського призначення по вул. Богдана 
Хмельницького, 39. 

Змінити цільове призначення земельної ділянки площею 4283 кв.м 
(кадастровий номер 5310436100:08:001:0201) для експлуатації та 
обслуговування будівель складського та виробничого призначення (код КВЦПЗ 



J 11.02) на цільове призначення – для іншої житлової забудови (код КВЦПЗ 
В 02.07), для будівництва об’єктів житлового та громадського призначення по 
вул. Богдана Хмельницького, 39. 

4.1. Передати Шляхову Юрію Михайловичу, в оренду строком на три 
роки земельну ділянку площею 4283 кв.м (кадастровий номер 
5310436100:08:001:0201) для будівництва об’єктів житлового та громадського 
призначення (код КВЦПЗ В 02.07) по вул. Богдана Хмельницького, 39 … 

5. Затвердити товариству з обмеженою відповідальністю «Житлоінвест» 
проект землеустрою щодо відведення земельної ділянки (для зміни цільового 
призначення) із цільового призначення – для комерційного та іншого 
використання, на цільове призначення – для іншої житлової забудови (код 
КВЦПЗ В 02.07) по вул. Богдана Хмельницького, 39. 

Змінити цільове призначення земельної ділянки площею 3402 кв.м 
(кадастровий номер 5310436100:08:001:0160) для комерційного та іншого 
використання на цільове призначення – для іншої житлової забудови (код 
КВЦПЗ В 02.07) для будівництва житлового будинку по вул. Богдана 
Хмельницького, 39. 

5.1. Передати товариству з обмеженою відповідальністю 
«Житлоінвест» в оренду строком на п'ятнадцять років земельну ділянку 
площею 3402 кв.м (кадастровий номер 5310436100:08:001:0160) для іншої 
житлової забудови (код КВЦПЗ В 02.07) для будівництва житлового будинку 
по вул. Богдана Хмельницького, 39 … 

 
6. Затвердити ПРИВАТНОМУ ПІДПРИЄМСТВУ «ФІРМА «АРТА», 

фізичній особі-підприємцю Моцарю Юрію Анатолійовичу та фізичній особі-
підприємцю Моцар Ользі Миколаївни проект землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки (для зміни цільового призначення) для експлуатації та 
обслуговування офісних приміщень в адміністративній будівлі, яка 
використовується для виробничих потреб, по вул. Леонова, 2/27. 

Змінити цільове призначення земельної ділянки площею 294 кв.м 
(кадастровий номер 5310436500:09:001:0093) для будівництва та 
обслуговування будівель торгівлі (код КВЦПЗ В 03.07) на цільове призначення 
– для розміщення та експлуатації основних, підсобних і допоміжних будівель та 
споруд підприємств переробної, машинобудівної та іншої промисловості (код 
КВЦПЗ J 11.02) для експлуатації та обслуговування офісних приміщень в 
адміністративній будівлі, яка використовується для виробничих потреб, по 
вул. Леонова, 2/27. 

6.1. Передати ПРИВАТНОМУ ПІДПРИЄМСТВУ «ФІРМА «АРТА», 
фізичній особі-підприємцю Моцарю Юрію Анатолійовичу та фізичній 
особі-підприємцю Моцар Ользі Миколаївни, в оренду строком на 
п’ятнадцять років земельну ділянку площею 294 кв.м (кадастровий номер 
5310436500:09:001:0093) для експлуатації та обслуговування офісних 
приміщень в адміністративній будівлі, яка використовується для виробничих 
потреб, (код КВЦПЗ J 11.02) по вул. Леонова, 2/27 … 

 



Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(пропозиція приймається) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про зміну 

цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці» доповнити 
пунктом наступного змісту з наступною зміною нумерації: «8. Зобов’язати 
землекористувачів до підписання сторонами договору оренди землі надати до 
виконкому міської ради довідку про одержання пайових коштів замовника на 
створення соціальної та інженерно-транспортної інфраструктури міста в повному 
обсязі». 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням доповнень, як 

рішення міської ради (додається). 
 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 
 

61.СЛУХАЛИ: Про  надання, вилучення  та  оформлення  земельних   
ділянок  в  оренду в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 



Малецький В.О. – міський голова 
 

Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в  
м. Кременчуці» включити додатково наступні пункти: 

4. Припинити ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «АТП-15307» право користування земельною 
ділянкою площею 10000 кв.м (кадастровий № 5310436100:03:003:0759), для 
експлуатації та обслуговування будівлі майстерні та нежитлової будівлі 
закритої мийки автомобілів по вул. Київській, 65/2 та розірвати договір оренди 
землі, зареєстрований у книзі записів реєстрації державних актів на право 
власності на земельну ділянку та право постійного користування землею, 
договорів оренди землі 03.10.2012 за № 531040004000415 за взаємною згодою 
сторін, у зв’язку з об’єднанням земельних ділянок. 

5. Припинити ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «АТП-15307» право користування земельною 
ділянкою площею 4237 кв.м (кадастровий № 5310436100:03:003:0253), для 
експлуатації та обслуговування частини будівель майнового комплексу – 
адмінбудівлі по вул. Київській, 65/2 та розірвати договір оренди землі, 
зареєстрований 12.11.2013 (номер запису про інше речове право в Державному 
реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права 
– 3573203, підстава внесення запису індексний № 8403430 від 27.11.2013) за 
взаємною згодою сторін, у зв’язку з об’єднанням земельних ділянок. 

6. Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«АТП-15307» в оренду строком на п'ятнадцять років земельну ділянку площею 
33134 кв.м (кадастровий № 5310436100:03:003:0307) для експлуатації та 
обслуговування будівель та споруд (код КВЦПЗ J 12.09) по  
вул. Київській, 65/2 … 

7 … Передати Деревянко Олені Іванівні в оренду строком на 
п'ятнадцять років земельну ділянку площею 42 кв.м (кадастровий  
№ 5310436100:08:005:0178) для експлуатації та обслуговування прибудови та 
окремого входу до адміністративного приміщення, яке використовується як 
заклад громадського харчування (код КВЦПЗ В 03.09) по вул. Соборній, 4/28 … 

8. … Передати Деревянко Олені Іванівні в оренду строком на 
п'ятнадцять років земельну ділянку площею 21 кв.м (кадастровий  
№ 5310436100:08:005:0179) для експлуатації та обслуговування прибудови та 
окремого входу з демонстраційною вітриною до адміністративного 
приміщення, яке використовується як заклад громадського харчування (код 
КВЦПЗ В 03.09) по вул. Соборній, 4/28 … 

9. Передати Товариству з обмеженою відповідальністю «КремГОК» в 
оренду строком на сорок дев’ять років земельну ділянку площею  
1301 кв.м (кадастровий № 5310436100:08:002:1075) для експлуатації  
та обслуговування адміністративної будівлі (код КВЦПЗ J 12.08) по  
вул. 29 Вересня, 22 … 



10. Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ОНТАРІО 2016» в оренду строком на п'ятнадцять 
років земельну ділянку площею 6555 кв.м (кадастровий  
№ 5310436100:04:001:0015) для експлуатації та обслуговування будівель 
модульної автозаправочної станції (код КВЦПЗ J 12.04) по вул. Київській, 62 … 

11. Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ОНТАРІО 2016» в оренду строком на п'ятнадцять 
років земельну ділянку площею 8286 кв.м (кадастровий  
№ 5310436100:04:004:0015) для експлуатації та обслуговування  
будівель модульної автозаправної станції (код КВЦПЗ J 12.04) по  
просп. Полтавському, 2-Б … 

12. Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ОНТАРІО 2016» в оренду строком на п'ятнадцять 
років земельну ділянку площею 1728 кв.м (кадастровий  
№ 5310436100:02:001:0130) для експлуатації та обслуговування будівлі 
автозаправочної станції малого типу (Інші землі транспорту та зв’язку) по  
вул. Свіштовській, 8 … 

13. Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ОНТАРІО 2016» в оренду строком на п'ятнадцять 
років земельну ділянку площею 3000 кв.м (кадастровий  
№ 5310436500:12:002:0252) для експлуатації та обслуговування автозаправної 
станції (код КВЦПЗ J 12.04) по набережній Лейтенанта Дніпрова, 6-А … 

14. Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ОНТАРІО 2016» в оренду строком на п'ятнадцять 
років земельну ділянку площею 1446 кв.м (кадастровий  
№ 5310436100:01:002:0149) для експлуатації та обслуговування 
трансформаторної підстанції кіоскового типу (код КВЦПЗ В 03.09) по проїзду 
Галузевому, 66 … 

15. Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ОНТАРІО 2016» в оренду строком на п'ятнадцять 
років земельну ділянку площею 9833 кв.м (кадастровий  
№ 5310436100:01:002:0064) для експлуатації та обслуговування цілісного 
майнового комплексу та будівель нафтобази (ІІ черга) (код КВЦПЗ В 03.07) по 
проїзду Галузевому, 66 … 

 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 



Постійна депутатська комісія (21.10.2016) з питань бюджету, фінансів, 
соціально-економічного розвитку та інвестиційної політики (голова комісії 
Плескун О.В.) запропонувала: 
- пункт 3…  про передачу Товариству з обмеженою відповідальністю 
«ЄВРОХОЛД СКС» в оренду строком на три роки земельну ділянку площею 
2852 кв.м для будівництва адміністративно-торгового комплексу по просп.Лесі 
Українки, 35-В… - зняти на доопрацювання та здійснити виїзне засідання за 
участю постійної депутатської комісії з питань екології, регулювання 
земельних відносин, містобудування та архітектури, депутатів від інших 
постійних депутатських комісій. 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 

ради (додається). 
 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
62.СЛУХАЛИ: Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 

Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
      ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
Малецький В.О. – міський голова 



 Управління земельних ресурсів пропонує внести технічну правку до 
проекту рішення «Про поновлення договорів оренди земельних ділянок» 
виклавши назву рішення в наступній редакції «Про поновлення та відмову в 
поновленні договорів оренди земельних ділянок»  

 
та включити додатково наступні пункти з наступною зміною нумерації: 
 
2. Поновити шляхом укладення додаткової угоди до договору оренди 

землі з 25.08.2016 строком на два роки, з дати державної реєстрації змін до 
зареєстрованого права оренди земельної ділянки, договір оренди землі, 
зареєстрований 28.02.2014 (номер запису про інше речове право в Державному 
реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права 
– 4862686, підстава внесення запису індексний № 11365460 від 04.03.2014), 
укладений між Кременчуцькою міською радою та фізичною особою-
підприємцем Старик Ларисою Миколаївною, зі зміною умов, на підставі 
якого у користуванні перебувала земельна ділянка площею 150 кв.м 
(кадастровий номер 5310436100:03:003:0197) для закінчення будівництва 
магазину непродовольчих товарів (Землі роздрібної торгівлі та комерційних 
послуг) по вул. Вадима Пугачова, в районі жилого будинку № 45 … 

 
9. Відмовити в поновленні договору оренди землі укладеного між 

Кременчуцькою міською радою та Публічним акціонерним товариством 
«Укртранснафта», на підставі якого у користуванні перебуває земельна 
ділянка площею 4184 кв.м (кадастровий номер 5310436100:08:005:0476) для 
будівництва багатоповерхового багатоквартирного жилого будинку з 
вбудовано-прибудованим блоком (код КВЦПЗ J 12.06) на розі вулиць Івана 
Мазепи та Академіка Маслова в мікрорайоні № 107 у зв’язку з невідповідністю 
виду використання земельної ділянки встановленому цільовому призначенню, 
що суперечить вимогам статті 20 Земельного кодексу України, та у зв’язку з 
неналежним виконанням умов пункту 31 договору оренди землі, 
зареєстрованого 06.12.2013 (номер запису про інше речове право в Державному 
реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права 
– 3792851, підстава внесення запису індексний № 8926313 від 11.12.2013) у 
відповідності до вимог статті 33 Закону України «Про оренду землі», а саме – 
невиконання обов’язку щодо знесення існуючих житлових будинків та 
відшкодування збитків власникам будинків і споруд. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав пояснення по процедурі голосування: спочатку включення, а потім 
виключення пропозицій. 
 Поставив на голосування озвучену пропозицію управління земельних 
ресурсів. 
 

Голосували:  «за» - 26 



«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

(пропозиція приймається) 
 
ВИСТУПИЛИ: 
 
Таценюк В.Д. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
 
 Повідомив про давній термін цього питання, проінформував, що до цього 
часу в зазначеному будинку проживають дві сім’ї, питання щодо відселення до 
цих пір не вирішено. Надав пояснення. Запропонував п.9 питання 47 відправити 
на доопрацювання з метою вирішення питання відселення сімей та знесення 
цих будинків. 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Запропонував звернутись з листом напряму до їх управління від імені 
сесії міської ради. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Висловив свою точку зору з цього питання. Висловився щодо 
незацікавленості існуючого інвестора. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок Петра  
                            Порошенка «Солідарність» 
 
 Погодився з депутатом Таценюком В.Д.. Повідомив, що почалась 
службова перевірка за ініціативою першого заступника міського голови 
Пелипенка В.М. в КП «Квартирне управління»  з приводу цього. Зазначив, що 
за місяць буде повна інформація та можливість прийняти справедливе рішення і 
відносно зазначеної компанії, і відносно людей, які там проживають. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(репліка) 
 Цікавилась до кого з’являються представники компанії, і що це за 
«закулісні» переговори. 
 
Таценюк В.Д. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
 
 Надав більш повну інформаці, що стосується ПАТ «Укртранснафта». 
Зазначив на необхідності діалогу в цьому питанні. Наголосив на доопрацюванні 
цього питання. 
  



Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок Петра  
 (ремарка)           Порошенка «Солідарність» 
 
 Повідомив про співпрацю з органами місцевого самоврядування (на 
репліку депутата Піддубної О.М.)  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування: зняти п.9 зазначеної пропозиції на 
доопрацювання. 
 

Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами та доповненнями, як 

рішення міської ради (додається). 
 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
63.СЛУХАЛИ: Про внесення змін чи відмову у внесенні змін до рішень  

органів місцевого самоврядування в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
внесення змін чи відмову у внесенні змін до рішень органів місцевого 
самоврядування в м. Кременчуці» включити додатково наступні пункти: 

 



5. Внести зміни в підпункт 1.1 рішення Кременчуцької міської ради від 
05.07.2011 року «Про розміщення малих архітектурних форм в м. Кременчуці» 
щодо надання дозволу фізичній особі-підприємцю Ніколенку Григорію 
Савичу (ідентифікаційний номер 1956110052) на розміщення стаціонарної 
малої архітектурної форми – побутового кіоску для надання послуг з ремонту 
побутових електричних товарів у кварталі 304, в районі жилого будинку № 16, 
а саме: 

- виключити слова «фізична особа-підприємець» по всьому тексту 
рішення у зв’язку з припиненням підприємницької діяльності … 

6. Внести зміни в пункт 14 рішення Кременчуцької міської ради                       
від 23.12.2015 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок 
в оренду м. Кременчуці» щодо передачі фізичній особі-підприємцю Паську 
Сергію Миколайовичу в оренду земельної ділянки для експлуатації та 
обслуговування будівель та споруд по вул. Бетонній, а саме: 

- підпункт 14.2.4. викласти в наступній редакції «В місячний термін після 
державної реєстрації права оренди земельної ділянки нарахувати та сплатити 
орендну плату за фактичне використання земельної ділянки площею 191 кв.м за 
період з 18.07.2008 – дня набуття права власності на об’єкти нерухомого майна, 
розміщені на земельній ділянці до дня прийняття цього рішення 

- нарахувати та сплатити орендну плату за земельну ділянку площею 
231 кв.м в розмірі 4 % від нормативної грошової оцінки землі за період  з дня 
прийняття цього рішення до дня державної реєстрації права оренди земельної 
ділянки». 

7. Внести зміни в підпункт 1.2. рішення Кременчуцької міської ради                       
від 30.08.2016 року «Про надання дозволу на розроблення технічних 
документацій із землеустрою щодо інвентаризації земель м. Кременчуці» щодо 
надання дозволу фізичній особі-підприємцю Боргуль Світлані Миколаївні 
для проведення інвентаризації земельної ділянки для експлуатації та 
обслуговування магазину для роздрібного продажу товарів по вул. Миру в 
районі житлового будинку № 21, а саме: 

- доповнити підпункт 1.2.1.абзацом наступного змісту «Зобов’язати 
фізичну особу-підприємця Боргуль Світлану Миколаївну звернутися до 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області для 
присвоєння поштової адреси об’єкту». 

8. Внести зміни в пункт 4 рішення Кременчуцької міської ради                       
від 01.04.2016 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок 
в оренду м. Кременчуці» щодо надання Пономаренко Галині Олексіївні в 
оренду земельної ділянки для експлуатації та обслуговування окремого 
прибудованого входу до квартири № 64 по вул. Олександра Халаменюка, 6, а 
саме: 

- замість слів «В шестимісячний термін» читати «В термін до 25.04.2017». 
9. Внести зміни в підпункт 1.6. рішення Кременчуцької міської ради                       

від 27.07.2016 року «Про надання дозволу на розроблення технічних 
документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних 
ділянок в натурі (на місцевості) юридичним та фізичним особам в 



м. Кременчуці» щодо надання дозволу ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ 
ТОВАРИСТВУ «УКРТЕЛЕКОМ» на розроблення технічної документації із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки для 
експлуатації та обслуговування нежитлових будівель та споруд по 
вул. Соборній 17, 19, а саме: 

- викласти в наступній редакції сьомий абзац «- заборона розміщення і 
будівництва наземних об’єктів житлово-цивільного, промислового призначення 
та інших капітальних споруд, крім об’єктів транспорту та інженерних мереж, в 
межах червоних ліній вул. Соборної та вул. Ігоря Сердюка, у відповідності до  
ДБН В.2.3-5-2001 «Споруди транспорту. Вулиці та дороги населених пунктів». 

10. Внести зміни в пункт 3 рішення Кременчуцької міської ради                       
від 30.06.2016 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок 
в оренду в м. Кременчуці» щодо надання Публічному акціонерному 
товариству «АвтоКрАЗ» в оренду земельної ділянки для експлуатації та 
обслуговування східної прохідної № 2 з частиною пішохідного тунелю на 
ст. В. Кохнівка по вул. Київській, 62, а саме: 

- замість слів «В шестимісячний термін» читати «В термін до 25.04.2017»; 
- в підпункті 3.3.3. п’ятий абзац викласти наступній редакції «санітарно-

захисна зона навколо об'єкта (код обмеження 01.03.02)». 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2  

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 
ради (додається). 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1  

 
64.СЛУХАЛИ: Про надання згоди на встановлення земельних  

сервітутів у м.Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 



«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
65.СЛУХАЛИ: Про надання згоди на безоплатне прийняття до  

комунальної власності територіальної громади міста 
Кременчука засобів обліку теплової енергії. 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 
«Перед словами «…Кременчуцька міська рада Полтавської області…» в 
мотивуючу частину дописати «…ст.26 Закону України «Про місцеве 
самоврядування в Україні»… 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської  
ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
66. Різне. 
 
ВИСТУПИЛИ: 
 
Коновалова Л.О. – мешканка міста 
 



Висловилась щодо невиконання вимог її питання. 
 

Берліз А.М. – священик Української християнської церкви «Нове покоління» 
 

Запросив до участі в соціальному проекті для молоді, що відбудеться 
06.11.2016 в ПК «КрАЗ». 

 
Лапа О.П. – активістка м.Кременчука 
  
 Висловилась стосовно пояснень депутатів міської ради, які відсутні на 
сесіях, введення  до них «штрафних санкцій», про необхідність тролейбусів та 
інше. 
 
Трофименко В.І. – громадська діячка м.Кременчука 
 

Висловила свою думку щодо прийнятого рішення про присяжних 
засідателів, ненадання слова представникам від народу, про витрачені кошти на 
День міста, про забезпечення прозорості в порядку денному сесії міської ради. 

 
Савченко О.В. - громадський діяч м.Кременчука, голова Кременчуцької  
             міської організації політичної партії «Патріот» 
 

Висловився щодо можливості встановлення пам’ятної дошки на місці 
загибелі Героя України Ігоря Сердюка в м.Києві. Висловив свою точку зору 
щодо послідовності в діях депутатів, про можливий  «виборчий піар», про 
необхідність вирішення проблем транспорту в місті.  

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Проінформував присутніх про дату наступної чергової сесії   
Кременчуцької міської ради, яка відбудеться 29 листопада 2016 року. 
 Оголосив ХV сесію закритою. 
 

(Звучав Гімн України) 
 
 
 
 
МІСЬКИЙ ГОЛОВА       В.О. МАЛЕЦЬКИЙ 
 
 
ГОЛОВА СЕКРЕТАРІАТУ     З.В. ПРОЦЕНКО 
 
 
 


